Титульний аркуш

14.10.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
4	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Директор				Олiйник Василь Iванович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне акцiонерне товариство "Дубрик" (13980603)
за 2024 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення загальних зборів акціонерів від 28.04.2025, Рiшення про затвердження рiчної iнформацiї за 2024 рiк (протокол №1)
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	https://dubryk.pat.ua	14.10.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Регулярна рiчна iнформацiя за звiтний рiк емiтента, який є приватним акцiонерним товариством, має склад форм у вiдповiдностi до вимог пiдпункту 5 пункту 48 глави 6 пiдроздiлу 1 роздiлу III "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами", затвердженого Рiшенням НКЦПФР вiд 06 червня 2023 року № 608 (зi змiнами) (надалi - Положення). Окремi форми звiтностi, передбаченi цим Положенням, вiдсутнi з наступних пiдстав: Товариство не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами. Особи, якi надають забезпечення за випуском цiнних паперiв Товариства вiдсутнi. Рейтингову оцiнку Товариство не проходило. Судових справ, за якими розглядалися позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв Товариства у звiтному роцi не було. Штрафних санкцiй в звiтному роцi не було. Емiтент не приймав рiшення про введення в штат посади корпоративного секретаря та про призначення корпоративного секретаря. Товариство не брало участi у створеннi iнших юридичних осiб. Фiлiали та iншi вiдокремленi структурнi пiдроздiли в Товариства вiдсутнi. Змiни прав на акцiїї не було. Обмежень за акцiями (в т.ч. голосуючими) не має. Випуску облiгацiй та iнших цiнних паперiв не було. Протягом звiтного року Товариством не розмiщувалась iнформацiя про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй. Протягом звiтного року Товариством не було розмiщено iнформацiю про змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй. Протягом звiтного року Товариством не було розмiщено змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, у разi, якщо сумарна кiлькiсть прав за такими акцiями стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй. Випуску деривативних цiнних паперiв не було. Випуску та забезпечення боргових цiнних паперiв не було. Факту придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду не було. У власностi працiвникiв Товариства iнших, крiм акцiй, цiнних паперiв Товариства немає. Працiвники товариства не володiють акцiями емiтента у розмiрi понад 0,1% вiд розмiру статутного капiталу. Обмежень в обiгу цiнних паперiв емiтента не має. Обмежень по голосуючих акцiях не має. Iнформацiя про вчинення значних правочинiв - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. Iнформацiя про вчинення правочинiв щодо яких є заiнтересованiсть, про осiб, заiнтересованих у вчиненнi емiтентом правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. Звiт про платежi на користь держави вiдповiдно до Закону про бухгалтерський облiк- приватними акцiонерними товариствами не розкривається. Емiтентом не приймався власний Кодекс корпоративного управлiння. Понад визначнi законодавством вимоги практика корпоративного управлiння емiтентом не застосовується. Рада директорiв не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня рада директорiв. Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги. Емiтент не приймав рiшень про добровiльне застосування Кодексу корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iншого (iнших) кодексiв корпоративного управлiння. Власний Кодекс корпоративного управлiння емiтентом не розроблявся i не затверджувався. Емiтент не здiйснював випуску облiгацiй. В складi Наглядової ради не створено комiтетiв. В складi виконавчого органу комiтети не створювалися. Емiтент не приймав рiшення про введення в штат посади корпоративного секретаря та про призначення корпоративного секретаря. Загальний контроль за дiяльнiстю здiйснює Наглядова рада. Проте при здiйсненнi внутрiшнього контролю використовуються рiзнi методи, вони включають в себе такi елементи, як: 1) бухгалтерський фiнансовий облiк (iнвентаризацiя i документацiя, рахунки i подвiйний запис); 2) бухгалтерський управлiнський облiк (розподiл обов'язкiв, нормування витрат); 3) контроль, ревiзiя (перевiрка документiв, перевiрка вiрностi арифметичних розрахункiв, перевiрка дотримання правил облiку окремих господарських операцiй, iнвентаризацiя, усне опитування персоналу, пiдтвердження i простежування). Пiдстава обмеження прав голосування акцiонерiв на загальних зборах емiтента - не укладення акцiонерами вiд власного iменi з депозитарною установою договору про обслуговування рахунку у цiнних паперах. Посадовi особи емiтента призначаються на посади та звiльняються в порядку, визначеному КЗпП УКраїни. Згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами не розкривається iнформацiя про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам у разi їх звiльнення. Полiтика розкриття iнформацiї емiтентом визначається чинним законодавством України, регуляторними актами НКЦПФР. Внутрiшнiй документ про полiтику розкриття iнформацiї, емiнетном не приймався i не затверджувався. Емiтент не користувався послугами, консультацiями радника. На емiтента не поширюються вимоги п. 45 Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами. Емiтент не проводив оцiнку своєї дiяльностi щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi, не оцiнював основнi ризики в цьому напрямку. В структурi емiтента не має фiзичних та/або юридичних осiб, якi мають громадянство, мiсце реєстрацiї iноземної держави зони ризику. В органах управлiння Товариства вiдсутнi фiзичнi особи, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику. В емiтента вiдсутнi дiловi вiдносини з контрагентами держави зони ризику або, якi контролюються державою зони ризику. В структурi емiтента не має дочiрнiх пiдприємств, фiлiй, вiдокремлених пiдроздiлiв, в т.ч. на територiї держави зони ризику. В емiтента не має корпоративних прав, цiнних паперiв юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику. Акцiонери емiтента не укладали корпоративних договорiв. Договори та/або правочини, умовою яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом, не укладалися. Внутрiшнiй документ, який визначає дивiдендну полiтику, не приймався i не затверджувався. У звiтному перiодi дивiденди, iншi доходи за цiнними паперами не виплачувались. У емiтента вiдсутнiй поручитель страховик/гарант), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв. Посада головного бухгалтера - вакантна. 

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
2) звіт про сталий розвиток
5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Дубрик"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "Дубрик"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	13980603	
4	Дата державної реєстрації	21.07.1997	
5	Місцезнаходження	35641, Україна, Рівненська обл., Дубенський р-н, село Тараканiв, Львiвська, буд. 264. Фактичне: 35641, Україна, Рівненська обл., Дубенський р-н, село Тараканiв, Львiвська, буд. 264	
6	Адреса для листування	35641, Україна, Рiвненська обл., Дубенський р-н., с. Тараканiв, вул. Львiвська, буд. 264	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
	Середнє
V	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	dubryk02@gmail.com	
11	Адреса вебсайту	https://dubryk.pat.ua	
12	Номер телефону	+380365651355	
13	Статутний капітал, грн	500000	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	11	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	1453	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	23.32 - Виробництво цегли, черепицi та iнших будiвельних виробiв iз випаленої глини
08.12 - Добування пiску, гравiю, глин i каолiну
77.32 -  Надання в оренду будiвельних машин i устаткування	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Акцiонерне товариство комерцiйний банк "Приватбанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA433052990000026001030700866	
	Валюта рахунку	гривня	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi збори акцiонерiв	Вищий орган управлiння. У загальних зборах можуть брати участь особи, включенi до перелiку акцiонерiв (реєстру власникiв iменних цiнних паперiв) Товариства, якi мають право на участь, або їх представники. На загальних зборах за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть бути присутнi представник незалежного аудитора (аудиторської фiрми) Товариства, залученi експерти та посадовi особи Товариства незалежно вiд володiння ними акцiями Товариства. Перелiк акцiонерiв (реєстр власникiв iменних цiнних паперiв) Товариства, якi мають право на участь у загальних зборах, складається в порядку, встановленому законодавством про депозитарну систему України.	Загальна кiлькiсть акцiонерiв товариства - 18 осiб, з них 2 юридичних особи та 16 фiзичних осiб. 	
2	Наглядова рада	Наглядова рада Товариства є колегiальним органом, що здiйснює захист прав акцiонерiв Товариства, i в межах своєї компетенцiї, визначеної Статутом та законом, здiйснює управлiння Товариством,  контролює та регулює дiяльнiсть Генерального директора. Наглядова рада обирається Загальними зборами на строк 3 (три) роки у складi 3 (трьох) членiв. До складу Наглядової ради обираються акцiонери або особи, якi представляють їхнi iнтереси (представники акцiонерiв), та/або незалежнi директори. Обрання членiв Наглядової ради здiйснюється виключно шляхом кумулятивного голосування. Одна й та сама особа може обиратися до складу Наглядової ради неодноразово.	Голова Наглядової Ради - Пiговська Свiтлана Степанiвна; члени Наглядової ради: Мельничук Ангелiна Євгенiвна, Мельничук Iлля Євгенович. 	
3	Виконавчий орган	Виконавчим органом Товариства, який здiйснює управлiння поточною дiяльнiстю Товариства є директор (одноосiбний виконавчий орган). 
Директор пiдзвiтний Загальним зборам i Наглядовiй радi, органiзовує виконання їх рiшень.  
Директор Товариства обирається  Наглядовою радою. Повноваження директора є чинними до моменту прийняття Наглядовою радою рiшення про припинення його повноважень.  
Повноваження директора припиняються за рiшенням Наглядової ради з одночасним прийняттям рiшення про призначення директора або особи, яка тимчасово здiйснюватиме його повноваження.
Допускається неодноразове обрання тiєї ж самої особи на посаду директора. 
Директор дiє вiд iменi Товариства у межах повноважень, наданих Статутом i законом.
Права та обов'язки директора визначаються Законом України "Про акцiонернi товариства", Статутом Товариства.	Директор - Олiйник Василь Iванович (з 24.06.2025р.).

У 2024 роцi директором товариства була Мельничук Галина Михайлiвна (звiльнена з посади згiдно з рiшенням Наглядової ради (протокол №4 вiд 23.06.2025 року).	

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова Наглядової ради	Пiговська Свiтлана Степанiвна			1951	середня спецiальна, Тернопiльський кооперативний технiкум	36	пенсiонерка
-
пенсiонерка	10.05.2023
3 роки	Ні	
2	Член Наглядової ради	Мельничук Ангелiна Євгенiвна			1993	вища, Одеська юридична академiя	10	Тернопiльський мiськвiддiл держреєстрацiї актiв цивiльного стану управлiння юстицiї
34905804
провiдний спецiалiст	10.05.2023
3 роки	Ні	
3	Член Наглядової ради	Мельничук Iлля Євгенович			1999	вища	5	Львiвська нацiональна академiя сухопутних вiйськ
08410370
курсант	10.05.2023
3 роки	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Директор	Мельничук Галина Михайлiвна			1972	вища, Чернiвецький державний унiверситет iм. Федьковича, Кременецьке медичне училище	35	Тернопiльський мiський комунальний заклад Центр первинної медико-санiтарної допомоги
38645610
медсестра загальної практики	29.04.2017
безстроково, рiшенням Наглядової ради (протокол № 4 вiд 23.06.2025р.) припинено повноваження	Ні	
2	Директор	Олiйник Василь Iванович			1975	вища, Львiвський державне аграрний унiверситет, Мирогощанський радгосп-технiкум	30	ПрАТ "Захiдний торгово-промисловий дiм"
32665494
головний iнженер
	24.06.2025
безстроково, посадову особу обрано рiшенням Наглядової ради (протокол № 4 вiд 23.06.25)	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Голова Наглядової ради	Пiговська Свiтлана Степанiвна			2 499 966	99,99864	2 499 966	0	
2	Член Наглядової ради	Мельничук Ангелiна Євгенiвна			1	0,00004	1	0	
3	Член Наглядової ради	Мельничук Iлля Євгенович			1	0,00004	1	0	
4	Директор	Мельничук Галина Михайлiвна			0	0	0	0	
5	Директор	Олiйник Василь Iванович			0	0	0	0	

Організаційна структура
https://dubryk.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv

3. Структура власності
Органами управлiння Товариства є: вищий орган Товариства - загальнi збори акцiонерiв; виконавчий орган Товариства - директор одноособово; орган, що здiйснює захист прав акцiонерiв товариства, управлiння акцiонерним товариством, а також контролює та регулює дiяльнiсть виконавчого органу - Наглядова рада. Органiзацiйна структура Товариства станом на 31.12.2024 року представлена наступним чином: апарат управлiння - директор, фiнансовий директор, директор з виробництва, сестра медична. Пiдприємство не має дочiрнiх пiдприємств, фiлiй, представництв та iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв. 

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання.

Емiтент не належить до будь - яких об'єднань пiдприємств.

2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.

Емiтент не здiйснює спiльної дiяльностi з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами.

3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).

Бухгалтерський облiк на пiдприємствi ведеться за журнально-ордерною формою облiку. 

Встановити такi методи облiку та принципи оцiнки активiв i зобов'язань пiдприємства:

1. Основнi засоби, нематерiальнi активи.

1.1. Одиницею облiку вважати окремий об'єкт основних засобiв, iнших необоротних матерiальних активiв, нематерiальних активiв.

1.2. Групування основних засобiв та нематерiальних активiв в аналiтичному облiку проводити згiдно з Планом рахункiв активiв, капiталу, зобов'язань та господарських операцiй пiдприємства, затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 30.11.1999р. № 291 (далi План рахункiв).

1.3. У складi малоцiнних необоротних активiв облiковувати об'єкти вартiстю не бiльше 1000 (одна тисяча) грн.. та очiкуваним строком використання (експлуатацiї) бiльше одного року.

1.4. Лiквiдацiйну вартiсть об'єктiв основних засобiв та нематерiальних активiв прийняти рiвною нуля.

1.5. Амортизацiю об'єктiв основних засобiв нараховувати прямолiнiйним методом.

1.6. Амортизацiю малоцiнних необоротних матерiальних активiв нараховувати методом списання 50% вартостi в першому мiсяцi використання об"єкта.

1.7. Амортизацiю нематерiальних активiв здiйснювати податковим методом.

2. Запаси.

2.1. Одиницею запасiв вважати кожне найменування.

2.2. Аналiтичний облiк руху запасiв вiдображати:

- бухгалтерiї - у вiдомостях облiку залишкiв у кiлькiсно-сумовому виразi;

- на складах - у картках складського облiку у кiлькiсному виразi.

2.3. Оцiнку вибуття сировини, матерiалiв, напiвфабрикатiв, МШП iнших виробничих запасiв здiйснювати методом" ФIФО, а оцiнку вибуття готової продукцiї здiйснювати за цiнами продажу, обумовлених в договорах або згiдно калькуляцiї,

3. Заборгованiсть та забезпечення.

3.1. Резерв сумнiвних боргiв формувати методом застосування абсолютної суми сумнiвної заборгованостi.

3.2. Забезпечення на додаткове пенсiйне забезпечення, гарантiйнi зобов'язання, iншi майбутнi витрати i платежi не провадити.

3.3. Затвердити систему оплати працi за штатним розкладом для iнженерно-технiчних працiвникiв, службовцiв основного та допомiжного виробництва.

4. Доходи i витрати.

4.1. Перелiк статей калькулювання виробничої собiвартостi продукцiї:

- прямi матерiальнi витрати;

- прямi витрати на оплату працi;

- iншi прямi витрати;

- змiннi загальновиробничi та постiйнi розподiленi загальновиробничi витрати тощо.

4.2. Перелiк змiнних загальновиробничих витрат:

- основна i додаткова заробiтна плата загальновиробничого персоналу та вiдрахування на соцiальнi заходи;

- витрати на електроенергiю для забезпечення технологiчного процесу тощо.

4.3. Перелiк постiйних загальновиробничих витрат:

- заробiтна плата та iншi виплати апарату управлiння, а також вiдрахування на соцiальнi заходи;

- витрати на опалення, освiтлення, водопостачання, утримання, охорону виробничих примiщень та iншi послуги;

- амортизацiя основних засобiв загальновиробничого призначення;

- витрати на охорону працi й технiку безпеки;

- витрати на поточний ремонт та технiчне обслуговування основних засобiв загальновиробничого призначення.

4.4. Змiннi та постiйнi загальновиробничi витрати розподiляти на об'єкти витрат пропорцiйно обсягу дiяльностi.

4.5. Фiнансовий результат дiяльностi пiдприємства на рахунку 79 "фiнансовi результати" визначати щомiсячно.

У зв'язку iз переходом на МСФЗ Товариство обрало для оцiнки пiсля визнання основних засобiв модель собiвартостi за якою об"єкт основних засобiв облiковується за його собiвартiстю мiнус будь-яка накопичена амортизацiя та будь-якi накопиченi збитки вiд зменшення корисностi.

Величину резерву по сумнiвних боргах по дебiторськiй заборгованостi створювати по дебiторськiй заборгованостi за товари, роботи, послуги методом облiку по термiнах оплати.

4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.

На пiдприємствi достатньо робочого капiталу для поточних проблем. Фiнансування дiяльностi емiтента здiйснюється за власнi кошти. Кредитними ресурсами пiдприємство не користується, iнвестицiї вiдсутнi. Можливi шляхи для покращення лiквiдностi за оцiнками фахiвцiв емiтента полягають в проведеннi заходiв щодо вiдмови вiд зайвих витрат. 

Товариство працює за принципом самофiнансування. 

5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.

Дослiджень та розробок за звiтний рiк пiдприємство не здiйснювало.

6.1) опис продуктiв (товарiв та/або послуг), якi виробляє/надає особа - основним видом продукцiї є виробництво та реалiзацiя цегли керамiчної повнотiлої рядової М 75, М 100, а також видобуток та продаж пiску.

2) обсяги виробництва (у натуральному та грошовому виразi) - цегла керамiчна повнотiла рядова 3515 тис.грн., / 827 тис. шт.; пiсок 57 тис. грн./ 0.817 тис. тонн;

3) в цiнах обробiтку (середньореалiзацiйнi цiни груп товарiв в гривнях): цегла керамiчна повнотiла рядова М 75, М 100 - 6,36 грн.; пiсок 185 грн.;

4) загальна сума виручки: 7727 тис.грн.;

5) експорт товарiв власного виробництва протягом звiтного перiоду не здiйснювався; 

6) залежнiсть вiд сезонних змiн - невелика залежнiсть;

7) основнi клiєнти (бiльше 5 % у загальнiй сумi виручки): ТОВ "ОБРА КОНСТРАКШН ГРУП" (ЄДР 34875225); ТОВ "ЕПIЦЕНТР БУДМАТЕРIАЛIВ ТОВ" (ЄДР 44741583); ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "УПРАВЛIННЯ ВИРОБНИЧО-ТЕХНОЛОГIЧНОЮ КОМПЛЕКТАЦIЄЮ "КИЇВМIСЬКБУД" (ЄДР 38134111); ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "БУДIВЕЛЬНА КОМПАНIЯ "ПРОГРЕСТЕХБУД" (ЄДР 33316751); СЕЛЯНСЬКЕ (ФЕРМЕРСЬКЕ) ГОСПОДАРСТВО "КРУПЕЦЬАГРОПТИЦЯ" (ЄДР 30563755); 

8) ринки збуту та країни, в яких особою здiйснюється дiяльнiсть - Україна;

9) канали збуту - Україна;

10) основнi постачальники та види товарiв та/або послуг, якi вони постачають/надають особi, країни з яких здiйснюється постачання/надання товарiв/послуг - Україна, ТОВ "АВ МЕТАЛ ГРУП" - метал; ТОВ "IГНIС ТРЕЙД ЕНЕРДЖI" -електроенергiя, ТОВ "IГНIС ТРЕЙД КОМПАНI" - дизельне паливо, ФОА Наджафов А.Х.- вугiлля, ТОВ "ОККО БIЗНЕС ПАРТНЕР" - дизельне паливо, ФОП Попик О.А. - запаснi частини, ТОВ "СТРЕЙЧ ПАК" - плiвка , ТОВ "Синевiр" - запаснi частини;

11) особливостi стану розвитку галузi, в якiй здiйснює дiяльнiсть особа - незбалансованiсть мiж попитом та пропозицiєю; недосконала законодавча база; обмежена спроможнiсть пiдприємства без залучення додаткових коштiв у виглядi кредитiв;

12) опис технологiй, якi використовує особа у своїй дiяльностi - при виробництвi цегли керамiчної повнотiлої рядової ПрАТ "Дубрик" застосовуються традицiйнi технологiї - видобкту сировини з кар'єру, формування цегли в пресi та випалювання в тунельнiй печi на основi вугiлля;

13) мiсце особи на ринку, на якому вона здiйснює дiяльнiсть - станом на теперiшнiй час ПрАТ "Дубрик" займає середнє мiсце в списку виробникiв, як по кiлькостi виробництва так i по асортименту продукцiї;

14) рiвень конкуренцiї в галузi, основнi конкуренти особи - конкуренцiя в галузi помiрна;

15) перспективнi плани розвитку особи - нарощування темпiв виробництва, покращення якостi продукцiї.

7. У разi якщо, особа є фiнансовою установою, то вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду), 4, 11-15.

Товариство не є фiнансовою установою.

8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.

Завдання та полiтика емiтента щодо управлiння фiнансовими ризиками передбачає здiйснення таких основних заходiв: - iдентифiкацiя окремих видiв ризикiв, пов'язаних з фiнансовою дiяльнiстю пiдприємства. Процес iдентифiкацiї окремих видiв фiнансових ризикiв передбачає видiлення систематичних та несистематичних видiв ризикiв, що характернi для господарської дiяльностi пiдприємства, а також формування загального портфеля фiнансових ризикiв, пов'язаних з дiяльнiстю пiдприємства; - оцiнка широти i достовiрностi iнформацiї, необхiдної для визначення рiвня фiнансових ризикiв; - визначення розмiру можливих фiнансових втрат при настаннi ризикової подiї за окремими видами фiнансових ризикiв. Розмiр можливих фiнансових втрат визначається характером здiйснюваних фiнансових операцiй, обсягом задiяних в них активiв (капiталу) та максимальним рiвнем амплiтуди коливання доходiв при вiдповiдних видах фiнансових ризикiв.

9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).

Iстотнi фактори, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому - iнформацiя вiдсутня. В майбутньому розширення виробництва, реконструкцiя - не планується.

10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування.

Товариством протягом останнiх п'яти рокiв було придбано автомобiльну вагу, здiйснено замiну пресу СМК,  проведено поточний ремонт печi тунельної та примiщення будiвлi заводу, огороджено територiю, а також оновлено комп'ютерну технiку, прилади, iнвентар.

Усi придбання фiнансувалися за рахунок власних обiгових коштiв.

11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.

Основнi засоби знаходяться за мiсцезнаходженням емiтента.

Ступiнь зносу основних засобiв 77,5%. Обмежень на використання основних засобiв немає. Первiсна вартiсть основних засобiв 3158 тис.грн, сума нарахованого зносу 2449 тис.грн. Основнi засоби всiх груп використовуються за призначенням. Термiн та умови використання основних засобiв вiдповiдають нормам. В найближчий час пiдприємство не планує капiтального будiвництва. Дiяльнiсть товариства не має значного впливу на погiршення стану навколишнього середовища, тому екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв вiдсутнi. 

12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень.

Нестача обiгових коштiв є результатом як об'єктивних так i суб'єктивних причин. До об'єктивних причин вiдносяться невпинний рiст тарифiв i цiн на енергоносiї та  сировину. Високi кредитнi ставки. Нестабiльнiсть у податковому законодавствi. Пiдприємство має значний ступiнь залежностi вiд законодавчих та економiчних обмежень. 

13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).

Укладених, але ще не виконаних договорiв на кiнець звiтного перiоду на пiдприємствi немає.

14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.

Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв (осiб) протягом звiтного року всього - 11 чол, в.т.ч. чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня) (осiб) - 8 чол.

Середньооблiкова чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працiюють за сумiсництвом (осiб) - 0 чол.

Фонд оплати працi за 2023 рiк - 2222 тис.грн. Фонд оплати працi за 2024 рiк -  1453 тис.грн.

Вiдносно попереднього року фонд оплати працi зменшився на 769 тис. грн. Причиною зменшення заробiтної плати є суттєва нестача працiвникiв та зменшення попиту на цеглу, що призвело до скорочення перiоду роботи пiдприємства в поточному роцi.

15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй.

Пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб протягом звiтного перiоду до Товариства не надходили.

Інформація щодо отриманих особою ліцензій
Вид діяльності	Номер ліцензії	Дата видачі	Орган державної влади, що видав ліцензію	Дата закінчення строку дії ліцензії (за наявності)	
1	2	3	4	5	
Спецдозвiл на користування надрами	5303	13.01.2011	Державна служба геологiї та надр України	13.01.2033	

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	819	709	0	0	819	709	
  будівлі та споруди	367	354	0	0	367	354	
  машини та обладнання	369	272	0	0	369	272	
  транспортні засоби	1	1	0	0	1	1	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	82	82	0	0	82	82	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	819	709	0	0	819	709	
Додаткова інформація	Первiсна вартiсть основних засобiв станом на 31.12.2024р. облiковувалась в сумi 3158 тис.грн. Ступiнь зносу основних засобiв складає 77,5%. Сума нарахованого зносу станом на 31.12.2024р. - 2449 тис.грн. Частка власних основних засобiв виробничого призначення складає: 100%. Основнi засоби невиробничого призначення вiдсутнi. Орендованi основнi засоби вiдсутнi. Основнi засоби були введенi в експлуатацiю при створенi пiдприємства та знаходяться на балансi по даний час, використовуються за промисловим призначенням, ступiнь використання основних засобiв 90%. Термiни та умови використання ОЗ до повного фiзичного зносу. Обмежень щодо використання майна пiдприємства немає.	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	-9 080	-5 831	
Статутний капітал, тис.грн	500	500	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	500	500	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	-1 816	-1 166,2	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	155,7	163,1	
Висновок	Використана методика розрахунку вартостi чистих активiв емiтента за попереднiй та звiтний перiоди вiдповiдно до ст. 16 Закону України "Про акцiонернi товариства".  Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв i статутним капiталом на кiнець звiтного перiоду становить -9580 тис.грн. Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв та скоригованим статутним капiталом на кiнець звiтного перiоду становить -9580 тис.грн.  
Вартiсть чистих активiв акцiонерного товариства менша вiд статутного капiталу (скоригованого). Вимоги п.3 ст.155 Цивiльного кодексу України не дотримуються.

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	50	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	11 735	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	11 785	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Цегла керамiчна повнотiла рядова	827 тис.шт.	3535	98	1459 тис.шт.	5935	99	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	Матерiальнi витрати	44	
2	Витрати на оплату працi	24	
3	Вiдрахування на соцiальнi заходи	6	
4	Амортизацiя	2	
5	Iншi операцiйнi витрати	24	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний Депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, Київська обл., д/н р-н, м. Київ, вул. Якубенкiвська, 7-Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	12.09.2013	
Міжміський код та телефон	(044) 363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
18.20 - Тиражування звуко-, вiдеозаписiв i програмного забезпечення
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть, а саме депозитарна дiяльнiсть депозитарiю цiнних паперiв	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., д/н р-н, м. Київ, вул. Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформатизацiї	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з подання звiтностi та/або адмiнiстративних даних до НКЦПФР	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю"Фiнансова компанiя "Захiдна iнвестицiйна група"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30610731	
Місцезнаходження	76018, Україна, Iвано-Франкiвська обл., д/н р-н, м. Iвано-Франкiвськ, пл. Мiцкевича, буд.6, офiс 5	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АЕ №263160	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	20.06.2013	
Міжміський код та телефон	(0342) 52-57-67	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.19 - Iнша допомiжна дiяльнiсть у сферi фiнансових послуг, крiм страхування та пенсiйного забезпечення
66.12 - Посередництво за договорами по цiнних паперах або товарах
д/в - д/в	
Вид послуг, які надає особа	Професiйна дiяльнiсть на фондовому ринку - депозитарна дiяльнiсть. Депозитарна дiяльнiсть депозитарної установи	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю  "Галичина-Аудит"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	45039881	
Місцезнаходження	46010, Україна, Тернопільська обл., д/н р-н, м. Тернопiль, вул. Пiдкови Iвана, буд.10, кв.4	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	4883	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Аудиторська палата України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	19.11.2024	
Міжміський код та телефон	(097) 777-35-60	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування
д/в - д/в
д/в - д/в	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку та аудиту	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Простi iменнi акцiї	22/17/1/11	2 500 000	0,20	Права акцiонерiв: право брати участь в управлiннi Товариством; право отримувати дивiденди; переважне право на придбання акцiй додаткової емiсiї; переважне право на придбання акцiй, що продаються iншими акцiонерами Товариства; право отримувати iнформацiю про господарську дiяльнiсть Товариства; право отримувати у разi лiквiдацiї Товариства частину вартостi його майна пропорцiйну вартостi належних їм акцiй Товариства. Обов'язки акцiонерiв: дотримуватися вимог статуту; виконувати рiшення загальних зборiв; оплачувати акцiї своєчасно та в повному обсязi; не розголошувати комерцiйну та конфiденцiйну iнформацiю про Товариство. 	Цiннi папери не включенi до бiржового реєстру		

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
28.02.2011	22/17/1/11	Рiвненське територiальне управлiння ДКЦПФР	UA4000116206	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,2	2 500 000	500 000	100	
Додаткова інформація	Органiзована торгiвля на внутрiшнiх i зовнiшнiх ринках не здiйснюється. Цiннi папери не включенi до бiржового реєстру фондової бiржi. Додаткова емiсiя цiнних паперiв у звiтному перiодi не проводилась. Акцiї розмiщенi в повному обсязi.	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
28.02.2011	22/17/1/11	UA4000116206	2 500 000	500 000	2 499 968	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: Кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено внаслiдок того, що власники не уклали з обраною емiтентом депозитарною установою договору про обслуговування рахунка в цiнних паперах вiд власного iменi та не здiйснили переказ належних їм прав на цiннi папери на свiй рахунок у цiнних паперах, вiдкритий в iншiй депозитарнiй установi - 32 штуки; кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено - немає; кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано iншiй особi - 0 акцiй.	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
23.32 - Виробництво цегли, черепицi та iнших будiвельних виробiв iз випаленої глини	7603	98	
08.12 - Добування пiску, гравiю, глин i каолiну	124	2	

2. Річна фінансова звітність
https://dubryk.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv

3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
Довідка щодо відомостей про аудиторський звіт щодо фінансової звітності за звітний рік:
1	Повне найменування	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Галичина-Аудит"	
2	Ідентифікаційний код юридичної особи	45039881	
3	Найменування суб'єкта аудиторської діяльності	д/в	
4	Ідентифікаційний код суб'єкта аудиторської діяльності	д/в	
5	Реєстраційний номер облікової картки платника податків / серія (за наявності) та номер паспорта (для фізичних осіб, які через свої релігійні переконання відмовляються від прийняття реєстраційного номера облікової картки платника податків відповідно до закону) для аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність	д/в	
6	Реєстровий номер та дата внесення реєстрової інформації до Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності аудиторської фірми	4883 19.11.2024	
7	Реєстровий номер аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність в Реєстрі аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності	100928	
8	Розділ Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності (аудитори - "1"; суб'єкти аудиторської діяльності - "2"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності - "3"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес - "4")	3 - суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності	
9	Звітний період, за який проведено аудит фінансової звітності	з 01.01.2024 по 31.12.2024	
10	Думка аудитора (немодифікована - "01"; із застереженням - "02"; негативна - "03"; відмова від висловлення думки - "04")	02 - із застереженням	
11	Номер та дата договору на проведення аудиту	29-Р/25 від 08.05.2025	
12	Дата початку та дата закінчення аудиту	з 20.06.2025 по 30.06.2025	
13	Дата аудиторського звіту	30.06.2025	
14	Інформація про виявлені факти аудитором або ключовим партнером при виконанні завдання з обов'язкового аудиту фінансової звітності підприємства, що становить суспільний інтерес, що могли мати місце або мали місце порушення, зокрема шахрайство щодо фінансової звітності такого підприємства, та інформація про вжиття відповідних заходів щодо усунення цих порушень органом управління підприємства	Ми не виявили фактiв суттєвої невiдповiдностi до зазначених вимог та викривлень, якi б необхiдно було включити до аудиторського звiту.	

Аудиторський звіт до річної фінансової звітності:
                                   АУДИТОРСЬКИЙ ЗВIТ
ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА
щодо фiнансової звiтностi
ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА 
"ДУБРИК"
станом на 31.12.2024 року.

АДРЕСАТ:

Управлiнський персонал  та учасники  ПрАТ  "ДУБРИК"                                                                   
Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку

РОЗДIЛ 1.   ЗВIТ ЩОДО АУДИТУ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI
_______________________________________________________________
Думка iз застереженням
  Ми, провели аудит фiнансової звiтностi ПРИВАТНОГО   АКЦIОНЕРНОГО     ТОВАРИСТВА   "ДУБРИК", (далi - Товариство), що складається з:

- Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на 31 грудня 2024 року, 
-  Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд),
-  Звiту про рух грошових коштiв (за прямим методом),
-  Звiту про власний капiтал за рiк, що закiнчився зазначеною датою,
- примiток до фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик (далi - Фiнансова звiтнiсть).

На нашу думку, за винятком впливу питання, описаного в роздiлi "Основа для думки iз застереженням" нашого звiту, фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Товариства на 31 грудня 2024 року, та його фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, згiдно з Мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi (далi - МСФЗ ) та вiдповiдає вимогам  законодавства з питань її складання вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 р. № 996-XIV щодо складання фiнансової звiтностi.  
                                                              
 Основа для думки iз застереженням.

Перед складанням рiчної фiнансової звiтностi для забезпечення достовiрностi даних бухгалтерського облiку Товариством  проведено iнвентаризацiю активiв i зобов'язань вiдповiдно до Положення про iнвентаризацiю  активiв та зобов`язань, затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 02.09.2014р. №879 (iз змiнами i доповненнями).
Аудитори не спостерiгали за iнвентаризацiєю активiв та зобов'язань, яка згiдно вищевказаного Положення повинна проводитися перед складанням рiчної фiнансової звiтностi, оскiльки ми були призначенi аудиторами Товариства  пiсля 31 грудня 2024 року.
У зв'язку з тим, висновки про достовiрнiсть та повноту показникiв фiнансової звiтностi, ми базували на аналiзi представлених Товариством документах по iнвентаризацiї активiв, а також первинної документацiї щодо фiнансово-господарської дiяльностi Товариства. За допомогою альтернативних аудиторських процедур ми не змогли впевнитися в наявностi та кiлькостi запасiв  вiдображених у фiнансовiй звiтностi Товариства станом на 31 грудня 2024 року.

Аудиторами, проведено процедури вивчення та iдентифiкацiї подiй, що вiдбулися у перiод мiж датою фiнансової звiтностi та датою звiту аудитора. В процесi виконання цих процедур за перiод пiсля 31.12.2024 року до дати складання звiту незалежного аудитора, вiдповiдно до МСА 560 "Подiї пiсля звiтного перiоду", нами не було виявлено подiї, якi потребують розкриття у  фiнансовiй звiтностi. Залишки даних бухгалтерського облiку та звiтностi станом на 01.01.2024 року вiдповiдають залишкам станом на 31.12.2023 року.

Але, аудитори зауважують, що при проведенi iнвентаризацiї активiв:

 Товариством не проводилася оцiнка, переоцiнка по МСФЗ, не була визначена справедлива вартiсть кожної iнвентарної позицiї  яка б визначала строк корисної її експлуатацiї.

Товариство не проводило тестування своїх активiв (необоротних активiв) на предмет строку корисної експлуатацiї активiв, вiдповiдно до вимог МСБО 16,  протягом якого очiкувалося, що актив буде придатний для використання суб'єктом господарювання i  спричинить отримання  майбутньої економiчної вигоди, пов'язаної з об'єктом експлуатацiї.

Так, станом на 31.12.2024 року в Товариствi рахуються основнi засоби, первiсна вартiсть складала  1 636 622 грн. 11 коп.,  що амортизованi 100 вiдсотки вартостi,  та якi на звiтну дату облiковуються без залишкової вартостi i  надалi використовуються в господарськiй дiяльностi з економiчною вигодою.
При їх проведеннi до справедливої оцiнки  по Товариству, слiд було б, очiкувати збiльшення активу.

Станом на 31.12.2024 року основнi засоби рахуються на первiснiй вартостi на 3158 тис. грн., амортизацiя на якi нарахована 2449 тис. грн., вiдповiдно знос складає 78 вiдсотки, залишкова вартiсть - 709 тис. грн., що становить 22 вiдсотки.

На кiнець кожного звiтного перiоду  Товариство мало б оцiнити об'єкти основних засобiв, та опридiлити чи є якась ознака того, що кориснiсть активу може збiльшитися чи зменшитися, якщо хоча б одна з таких ознак iснувала, суб'єктовi господарювання слiд було оцiнити суму очiкуваного збiльшення активу чи вiдшкодування такого активу.

Об'єкт основних засобiв, який вiдповiдає критерiям визнання активу, слiд було оцiнювати за його собiвартiстю.

Внаслiдок цього  фiнансова звiтнiсть не вiдображає достовiрно ймовiрнi прибутки  (збитки) вiд збiльшення чи зменшення корисностi таких активiв.

Вiдповiдно, проведених процедур аудитори вважають, що  вартiсть чистих активiв при оцiнцi основних засобiв -  збiльшилася,  чим би зменшився ризик в подальшiй дiяльностi Товариства.

Вiдповiдно до вимог МСА 570 (АЗ), аудитори вiдносять:
 - значний операцiйний збиток (за звiтнiй  2024 рiк Товариство отримало чистий фiнансовий результат  - збиток у сумi 3 249 тис. грн.);
 - вiд'ємнi грошовi потоки вiд фiнансової дiяльностi в сумi 70 гис. грн.;
 - непокритий збиток у сумi - 10 128 тис. грн.;
 - перевищення зобов'язань над активами на суму 8 683 тис. грн.;
 - суттєве вiдхилення коефiцiєнтiв фiнансової стабiльностi та автономiї вiд нормативних значень, а також коефiцiєнтiв структури капiталу (фiнансування; та покриття зобов'язань власним капiталом.

З урахуванням проведених процедур у порiвняннi даних звiтного року i вiдповiдних показникiв, наша думка щодо фiнансової звiтностi за 2024 рiк модифiкована.
Ми, провели аудит вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту (далi - МСА). Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого аудиторського звiту (звiту незалежного аудитора).
 Ми є незалежними по вiдношенню до Пiдприємства  згiдно з Мiжнародним кодексом етики професiйних бухгалтерiв Ради з Мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв (далi-Мiжнародний кодекс РМСЕБ) та етичними вимогами, застосованими в Українi  до нашого аудиту фiнансової звiтностi, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Мiжнародного кодексу РМСЕБ.
Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи для нашої думки iз застереженням.
Суттєва невизначенiсть, що стосується безперервноcтi дiяльностi.
Аудиторами були виявленi подiї та умови, якi можуть поставити пiд сумнiв здатнiсть Товариства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi. Так, згiдно частинi четвертiй ст. 144 Цивiльного кодексу України, якщо вартiсть чистих активiв товариства є меншою вiд статутного капiталу, то товариство зобов'язане оголосити про зменшення свого статутного капiталу. Якщо вартiсть чистих активiв товариства стає меншою вiд мiнiмального розмiру статутного капiталу, встановленого законом, товариство пiдлягає лiквiдацiї. Вартiсть чистих активiв  станом на 31.12.2024 року по ПрАТ "ДУБРИК" складає мiнус 9 080 тис. грн., а зареєстрований капiтал складає 500 тис. грн. Таким чином, вартiсть чистих активiв є значно меншою вiд статутного капiталу Товариства, чим, на думку аудиторiв, Товариство  не дотримується вимог чинного законодавства. А тому,  має провести   лiквiдацiю Товариства, або забезпечити збiльшення чистих активiв. 
Ми, звертаємо увагу на Примiтку 2 до фiнансової звiтностi, яка описує негативний вплив на дiяльнiсть Товариства вiйськового вторгнення на територiю України, розпочатого росiйською федерацiєю 24 лютого 2022 року, яке спричинило вiйськовий стан в Українi, що продовжується по даний час.  Як, також, зазначено у Примiтцi 2, цi подiї або умови, разом iз iншими питаннями викладеними в цiй Примiтцi, вказують на те, що iснує суттєва невизначенiсть, яка може поставити пiд значний сумнiв здатнiсть Товариства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi.
Керiвництво пiдготувало зазначену фiнансову звiтнiсть на пiдставi принципу безперервностi дiяльностi. В найближчому майбутньому Товариство продовжуватиме вiдчувати вплив нестабiльної економiки держави. Наслiдком цього є невизначенiсть, яка здатна iстотним чином впливати на майбутнi операцiї, на можливiсть ведення господарської дiяльностi та може поставити пiд значний сумнiв здатнiсть Товариства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi.
Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано. 
Ключовi питання аудиту. 
Ключовi питання аудиту - це питання, що на наше професiйне судження, були найбiльш важливими пiд час нашого аудиту фiнансової звiтностi за поточний перiод. Цi питання розглядались в контекстi нашого аудиту фiнансової звiтностi в цiлому та враховувались при формуваннi думки щодо неї, при цьому, ми не висловлюємо окремої думки щодо цих питань.
За виключенням питань, описаних у роздiлах "Основа для думки iз застереженням" i "Суттєва невизначенiсть, що стосується безперервностi дiяльностi" ми визначили, що немає iнших ключових питань аудиту, iнформацiю про якi слiд повiдомити в нашому звiтi.
Iнша iнформацiя 

Iнша iнформацiя - це фiнансова i нефiнансова iнформацiя (крiм фiнансової звiтностi та звiту аудитора щодо неї), яка включається до Регулярної рiчної iнформацiї про емiтента цiнних паперiв  вiдповiдно до вимог статей 126 та 127 Закону  України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" вiд 23.06.2006р. №3480-IV.
Управлiнський персонал Товариства несе вiдповiдальнiсть за пiдготовку та достовiрне подання iншої iнформацiї, яка входить до складу Рiчної iнформацiї емiтента цiнних  паперiв (рiчного звiту) за 2024 рiк (включаючи Звiт про корпоративне  управлiння у складi рiчного Звiту керiвництва, що розкривається вiдповiдно до Вимог до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за якими здiйснює Нацiональна  комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку, згiдно Рiшення вiд 22.07.2021р. №555, зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 07.09.2021р. за №1176/36798, iз змiнами (далi - Iнша iнформацiя).
 Ми отримали iнформацiю, у тому числi Звiт про корпоративне управлiння, до дати нашого аудиторського звiту. Наша думка щодо фiнансової звiтностi Товариства не поширюється на цю iншу iнформацiю та ми не робимо висновок з будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї, окрiм Звiту про корпоративне управлiння.
У зв'язку з нашим аудитом фiнансової звiтностi Товариства нашою вiдповiдальнiстю є ознайомитися з цiєю iншою iнформацiєю та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж фiнансовою iнформацiєю i фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця фiнансова iнформацiя виглядає такою, що мiстить суттєве викривлення. Якщо на основi проведеної нами роботи ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї фiнансової  iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт. Ми не виявили таких фактiв,  якi потрiбно було б включити до нашого аудиторського звiту (звiту незалежного аудитора). Фiнансова iнформацiя у Звiтi керiвництва (Звiтi про управлiння), узгоджується з фiнансовою звiтнiстю за звiтний перiод та з iншою iнформацiєю, отриманою аудитором пiд час аудиту.
Наша думка стосовно Звiту про корпоративне управлiння наведена окремо у роздiлi "Звiт щодо вимог iнших законодавчих i нормативних актiв" цього аудиторського звiту.
 
Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено                     найвищими повноваженнями, за   фiнансову звiтнiсть

Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання  фiнансової звiтностi, що надає правдиву та неупереджену iнформацiю вiдповiдно з   Мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi (далi - МСФЗ ) та  з вимогами  законодавства з питань її складання вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 р. № 996-XIV щодо складання фiнансової звiтностi та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управлiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання  фiнансової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки.
При складаннi  фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Товариства  продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовано, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi та використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати Товариство чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших реальних альтернатив цьому.
Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування Товариства .

Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит  фiнансової звiтностi

Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що  фiнансова звiтнiсть у цiлому немiстить  суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск аудиторського звiту (звiту незалежного аудитора), що мiстить нашу думку.
Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлення, якщо воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, якщо приймаються на основi цiєї  фiнансової звiтностi.
Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та професiйний скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Крiм того, ми:
-	iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення  фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо та виконуємо аудиторськi процедури у вiдповiдь на цi ризики, а також отримуємо аудиторськi докази, що  є достатнiми та прийнятними для використання їх як основи для нашої думки. Ризик не виявлення суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, неправильнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю;
-	отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосується аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю;
-	оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцiнок i вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом;
-	доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та, на основi отриманих аудиторських доказiв, робимо висновок, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв можливiсть Товариства  продовжити безперервну дiяльнiсть. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизначеностi, ми повиннi привернути увагу в нашому аудиторському звiтi (звiтi незалежного аудитора) до вiдповiдних розкриттiв iнформацiї у  фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналежними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого аудиторського звiту (звiту незалежного аудитора). Втiм, майбутнi подiї, або умови можуть примусити Товариство  припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi;
-	оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст   фiнансової звiтностi включно з розкриттям iнформацiї, а також те, чи показує  фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що покладенi в основу її складання, так щоб досягти достовiрного подання.
Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати аудиторського звiту (звiту незалежного аудитора).
Ми повiдомляємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, iнформацiю про запланований обсяг i час проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту.
Ми також надаємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, твердження, що виконали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки й iншi питання, якi могли б обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також де це застосовно, щодо вiдповiдних застережних заходiв.

РОЗДIЛ 2.   ЗВIТ ЩОДО ВИМОГ  IНШИХ  ЗАКОНОДАВЧИХ  ТА 
НОРМАТИВНИХ  АКТIВ

На основi виконаних процедур, вiдповiдно до Вимог до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за якими здiйснює Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 22.07.2021р. №555, зареєстрованих в Мiнiстерствi юстицiї України 07.09.2021р. за №1176/36798 (зi змiнами та доповненнями), ми розкриваємо наступну iнформацiю щодо ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ДУБРИК".

Думка аудитора щодо:
- вiдповiдностi розмiру статутного капiталу установчим документам або iнформацiї з Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань.

 Заявлений  розмiр  статутного  капiталу   ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ДУБРИК" - 500 тис. грн. , який подiлений на 2500000 штук простих iменних акцiй номiнальною вартiстю 0,20 грн. кожна. За даними бухгалтерського облiку на 31.12.2024 року вiдповiдає фiксованiй величинi Статуту Товариства та iнформацiї з Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань станом на дату 01.06.2025 року.

 Думка аудитора щодо:
- повного розкриття юридичною особою (заявником або учасником ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв) iнформацiї про кiнцевого бенефiцiарного власника та структуру власностi станом дату на аудиту або огляду, вiдповiдно до вимог, встановлених Положенням про форму та змiст структури власностi, затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року №163, зареєстрованим в Мiнiстерствi юстицiї України 08 червня 2021 року за №768/3639.

На нашу думку, Товариство розкрило в повному обсязi iнформацiю про  кiнцевих бенефiцiарних  та структуру власностi  ПрАТ "ДУБИК" станом на 31.12.2024 року, вiдповiдно до вимог, встановлених Положенням про форму та змiст структури власностi, затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року №163, зареєстрованим в Мiнiстерствi юстицiї України 08 червня 2021 року за №768/36390.

Iнформацiя про те, чи є суб'єкт господарювання: контролером - учасником небанкiвської фiнансової групи; пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес:
-ПрАТ "ДУБРИК" не є контролером - учасником небанкiвської фiнансової групи та не є пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес.

Iнформацiя про наявнiсть у субєкта господарювання материнських - дочiрних компанiй iз зазначенням найменування, органiзацiйно-правової форми, мiсцезнаходження (у разi наявностi):
- в Товариствi вiдсутнi дочiрнi пiдприємства та материнська компанiя.

Вимоги до iнформацiї щодо емiтентiв цiнних паперiв.  
  
Думка аудитора  щодо правильностi розрахунку пруденцiйних показникiв, встановлених нормативно-правовим актом НКЦПР для вiдповiдного виду дiяльностi, за звiтний перiод (перший квартал, перше пiврiччя, дев'ять мiсяцiв та рiк) (для професiйних учасникiв ринку капiталу та органiзованих товарних ринкiв):
види дiяльностi ПрАТ "ДУБРИК"  не передбачають виконання розрахунку пруденцiйних показникiв.

Думка  аудитора щодо iнформацiї про наявнiсть iнших фактiв та обставин, якi можуть суттєво вплинути на дiяльнiсть юридичної особи у майбутньому, та оцiнку ступеня їх впливу:
- фiнансова звiтнiсть Товариства за 2024 рiк пiдготовлена за принципом безперервностi дiяльностi. Ризики  щодо безперервностi дiяльностi розкрито в роздiлi Примiток до рiчної фiнансової звiтностi - Безперевна дiяльнiсть. 
Подальшими Указами Президента України "Про продовження строку дiї воєнного стану в Українi" та Законами України "Про затвердження Указiв Президента України "Про продовження строку дiї воєнного стану в Українi"  строк дiї воєнного стану в Українi продовжено до 7 серпня 2025 року.

Цi подiї зумовили виникнення додаткових ризикiв дiяльностi суб'єктiв господарювання та вказують на те, що iснує суттєва невизначенiсть, яка може поставити пiд значний сумнiв здатнiсть Товариства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi.

Вiдсутнiсть гарантiй фiзичної безпеки є серйозною перепоною для ведення бiзнесу у звичайному режимi. Також, звертаємо вашу увагу на операцiйне та економiчне середовище в Українi та свiтi, i зростаючу невизначенiсть пов'язану iз змiною економiчної ситуацiї та песимiстичними прогнозами розвитку свiтової та нацiональної економiки.

Управлiнський персонал Товариства вважає, що застосованi ним заходи знижують вплив ризикiв на безперервнiсть дiяльностi Товариства.

 Але, Управлiнський персонал не має змоги оцiнити вплив зазначених подiй на безперервнiсть дiяльностi, оскiльки подальший розвиток, тривалiсть та вплив вiйни неможливо передбачити.

 Вимоги до iнформацiї щодо дотримання норм законодавства

Звiт про виконання вимог частини 3 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" вiд 23.02.2006р. №3480-IX:
Нашим обов'язком вiдповiдно до вимог Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" вiд 23.02.2006 р. № 3480-IV є перевiрка iнформацiї, зазначеної у Звiтi про корпоративне управлiння вiдповiдно до вимог пунктiв 1-4 частини 3 ст. 127 даного закону та висловлення думки щодо iнформацiї, зазначеної у Звiтi про корпоративне управлiння вимогам пунктiв 5-9 частини 3 ст. 127 даного закону та узгодження такого звiту iз внутрiшнiми, корпоративними та статутними документами Товариства за звiтний перiод.
Управлiнський персонал Товариства несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання Звiту про корпоративне управлiння, який є складовою рiчної iнформацiї Товариства, зокрема, рiчного Звiту керiвництва вiдповiдно до Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки".
Його вiдповiдальнiсть охоплює: розробку, впровадження та використання внутрiшнього контролю для пiдготовки та достовiрного представлення даних звiту, якi не мiстять суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки тощо.
Наша думка щодо фiнансової звiтностi не поширюється на iнформацiю, зазначену у Звiтi про корпоративне управлiння.

У зв'язку з нашим аудитом  фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайомитися з iнформацiєю, зазначеною у Звiтi про корпоративне управлiння, та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж даною iнформацiєю i  фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнформацiя має вигляд такої, що мiстить суттєве викривлення. Якщо на основi проведеної нами роботи стосовно iнформацiї, зазначеною у Звiтi про корпоративне управлiння, отриманої до дати аудиторського звiту (звiту незалежного аудитора), ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт. 
В межах нашого аудиту  фiнансової звiтностi ми виконали аудиторськi процедури, необхiднi для отримання доказiв щодо iнформацiї та її розкриття у Звiтi корпоративного управлiння. Вибiр процедур залежав вiд судження аудиторiв, включаючи оцiнку ризикiв суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки.

Виконуючи оцiнку цих ризикiв, аудитори розглянули заходи внутрiшнього контролю, що стосуються складання та достовiрного подання Товариством Звiту про корпоративне управлiння з метою розробки аудиторських процедур, якi вiдповiдають обставинам, а не з метою висловлення думки щодо ефективностi внутрiшнього контролю.

Ми розглянули iнформацiю, що включається до складу Звiту про корпоративне управлiння Товариства за 2024 рiк, пiдготовлену згiдно вимог пунктiв 1-4 частини 3 статтi 127 Закону  України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки", а саме:
"	посилання на власний кодекс корпоративного управлiння, яким керується Товариство, або на Кодекс корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iнший Кодекс корпоративного управлiння, який Товариство добровiльно вирiшило застосовувати з розкриттям вiдповiдної iнформацiї; та iнформацiю про практику корпоративного управлiння, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги;
"	пояснення iз сторони Товариства, про вiдхилення вiд положень Кодексу корпоративного управлiння i причини таких вiдхилень (за наявнiстю); про прийнятi рiшення Товариства не застосовувати деякi положення Кодексу корпоративного управлiння та обгрунтування причин таких дiй (за наявнiстю);
"	про проведенi загальнi збори акцiонерiв та загальний опис прийнятих на зборах рiшень;
"	про персональний склад наглядової ради та колегiального виконавчого органу Товариства, їхнiх комiтетiв (за наявностi), про проведенi засiдання та загальний опис прийнятих на них рiшень.

Ми не виявили фактiв суттєвої невiдповiдностi до зазначених вимог та викривлень, якi б необхiдно було включити до аудиторського звiту.

Ми перевiрили iнформацiю, що включається до складу Звiту про корпоративне управлiння Товариства за 2024 рiк, пiдготовлену згiдно вимог пунктiв 5-9 частини 3 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" при зазначенi iнформацiї у Звiтi про корпоративне управлiння, а саме: 
"	опис основних характеристик внутрiшнього контролю i управлiння ризиками Товариства;
"	перелiк осiб, якi прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцiй Товариства;
"	обмеження прав участi та голосування акцiонерiв на загальних зборах Товариства;
"	порядок призначення та звiльнення посадових осiб Товариства;
"	повноваження посадових осiб Товариства.

За результатами процедур, виконаних щодо iнформацiї, наведеної у пунктах 5-9 частини 3 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" Звiту про корпоративне управлiння Товариства за 2024 рiк ми не iдентифiкували фактiв суттєвої невiдповiдностi чи викривлень, якi могли б вплинути на цю iнформацiю. Розкрита iнформацiя у Звiтi про корпоративне управлiння вiдповiдає дiйсному стану корпоративного управлiння в Товариствi.
Ревiзiйна комiсiя  в Товариствi не створювалася, так, як не передбачена Установчими документами. Наглядова рада призначає зовнiшнього незалежного аудитора для проведення перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi.
____________________________________________________________________________

ОСНОВНI ВIДОМОСТI ПРО УМОВИ ДОГОВОРУ НА ПРОВЕДЕННЯ   АУДИТУ

Вiдповiдно   до   Договору   на   проведення   аудиту  фiнансової   звiтностi  
                                                             № 29-Р/25 вiд 08.05.2025року.
                           
Перевiрку  проведено:            з 20.06.2025 року по 30.06.2025 року.

Мiсце проведення аудиту: в офiсi аудиторської фiрми
                                                та офiсi  ПрАТ "ДУБРИК".

РОЗДIЛ 3. IНШI  ЕЛЕМЕНТИ

Основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi, що провiв аудит

Повне найменування	ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ
 "ГАЛИЧИНА-АУДИТ"
Код за ЄДРПОУ	45039881
Мiсцезнаходження	Україна, 46010, м. Тернопiль, вул. Пiдкови Iвана, буд. 10, кв. (офiс) 4
Телефон	+38 (097) 777/35/60
E-mail	markian@email.ua

Iнформацiя про реєстрацiю в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi	Номер реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4883, за роздiлом III "Суб'єкти аудиторської дiяльностi, якi  мають проводити обов'язковий  аудит  фiнансової  звiтностi".
Рiшення АПУ №20/КЯ вiд 19.11.2024 року

Ключовим партнером  (Партнером завдання з аудиту), результатом якого є цей Звiт незалежного аудитора, є:

     Аудитор     ________________________     Микола Маркiянович Щирба
 (номер  реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi,  роздiл 1 "Аудитори" 100928).

Вiд iменi ТОВ "ГАЛИЧИНА-АУДИТ"

    Директор                                                          Маркiян Теодорович Щирба   
                                  
 (номер реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської    дiяльностi, роздiл 1 "Аудитори"  100977).

Дата Звiту незалежного аудитора :                  30 червня 2025 року.                                                                       

4. Твердження щодо річної інформації
Керiвник емiтента повiдомляє про те, що наскiльки йому вiдомо рiчна фiнансова звiтнiсть пiдготовлена вiдповiдно до мiжнародних стандартаiв фiнансової звiтностi (МСФЗ), що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан,прибутки та збитки емiтента.
Звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi та стан емiтента разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими емiтент стикається у своїй господарськiй дiяльностi. 
Юридичних осiб, якi перебувають пiд контролем емiтента немає, консолiдована фiнансова звiтнiсть не складається.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Вiрогiдними перспективами подальшого розвитку емiтента є збiльшення власного капiталу, розширення ринкiв збуту, проведення оптимiзацiї витрат в умовах нестабiльної економiчної ситуацiї.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Ми в Товариствi долаємо випробування сьогодення i наше пiдприємство наразi адаптувалось до роботи в умовах воєнного стану. Попри все продовжуємо працювати, платити податки та надавати ресурси для вiдновлення України. ПрАТ "Дубрик" оперує на територiї, яка повнiстю контролюється Урядом України. Ми сповненi рiшучостi i оптимiзму щодо подальшої роботи на ринку України. З позитивом дивимось у майбутнє, вiримо у Перемогу та бачимо перспективу вiдбудови України. 

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Основною стратегiєю Товариства на поточний рiк є стабiлiзацiя фiнансового стану. Протягом звiтного пiдприємство отримувало доходи вiд реалiзацiї виготовленої продукцiї. Перспективи подальшого розвитку пiдприємства визначаються рiвнем ефективностi реалiзацiї фiнансової, iнвестицiйної, iнновацiйної полiтик, покращення кадрового забезпечення, успiшної реалiзацiї маркетингових програм тощо. Для емiтента необхiдним є розроблення та запровадження рацiональної економiчної полiтики розвитку з метою досягнення ефективних результатiв своєї дiяльностi та конкурентоспроможностi пiдприємства.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Товариство у звiтному перiодi не укладало деривативiв та не вчиняло правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв, тому iнформацiї про укладення деривативiв або вчинення правочинiв щодо похiдних цiнних  паперiв емiтентом, що впливає на оцiнку його активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або  витрат емiтента, немає.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Товариство постiйно вживає заходи, спрямованi на мiнiмiзацiю фiнансових ризикiв, зокрема здiйснюється контроль за дебiторською заборгованiстю, проводиться перiодична iнвентаризацiя активiв пiдриємства. Товариство не здiйснює хеджування ризикiв.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Закони та нормативнi акти, якi впливають на операцiйне середовище в Українi, можуть швидко змiнюватися. Подальший економiчний розвиток залежить вiд спектру ефективних заходiв, якi вживаються українським Урядом, а також iнших подiй, якi перебувають поза зоною впливу Пiдприємства. Майбутнє спрямування економiчної полiтики з боку українського Уряду може мати вплив на реалiзацiю активiв Пiдприємства, а також на здатнiсть Пiдприємства сплачувати заборгованостi згiдно строкiв погашення. Емiтент, як i будь-яке iнше пiдприємство, в сучасних умовах економiчного розвитку країни, з урахуванням характеру державного регулювання фiнансової дiяльностi пiдприємства, темпiв iнфляцiї в країнi, рiвня конкуренцiї в окремих сегментах фiнансового ринку, в достатнiй мiрi є схильним до цiнових ризикiв, кредитного ризику, ризику лiквiдностi та/або ризику грошових потокiв.Емiтент не несе кредитних чи валютних ризикiв, оскiльки не використовує кредитнi кошти та не має валютних зобов'язань. 

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	Товариство створюється з метою здiйснення пiдприємницької дiяльностi для одержання прибутку в iнтересах акцiонерiв Товариства, максимiзацiї добробуту акцiонерiв у виглядi зростання ринкової вартостi акцiй Товариства, а також отримання акцiонерами дивiдендiв.	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	Обсяг та порядок реалiзацiї прав акцiонерiв регулюються чинним законодавством та статутом Товариства, та дотримуються у повному обсязi. Товариство дотримується законодавства, спрямованого на рiвноправне та справедливе ставлення до всiх акцiонерiв.	
Права міноритарних акціонерів	так	Товариство забезпечує рiвне ставлення до всiх акцiонерiв - власникiв акцiй, в тому числi мiноритарних. Кожна проста акцiя надає її власнику однакову сукупнiсть прав: -участь в керiвництвi товариством; -отримання дивiдендiв; -отримання, в разi лiквiдацiї товариства, частини його майна або вартостi частини майна товариства; -отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть акцiонерного товариства. Одна проста акцiя товариства надає акцiонеру один голос для рiшення кожного питання на загальних зборах, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування. 	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	так	Повiдомлення про проведення Загальних зборiв акцiонерiв надсилається та оприлюднюється не пiзнiше нiж за 30 днiв до дня проведення Загальних зборiв акцiонерiв. Вiд дати надсилання повiдомлення Товариство або акцiонери, якi скликають Загальнi збори акцiонерiв, надають акцiонерам можливiсть ознайомитись з документами, необхiдними для прийняття рiшень з питань, включених до проєкту порядку денного та порядку денного, а також проєктiв рiшень щодо них.	
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	ні	Бiографiчнi данi про кандидатiв до складу органiв управлiння не розкриваються одночасно iз повiдомленням про проведення загальних зборiв.	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	так	Обсяг та порядок реалiзацiї прав акцiонерiв регулюються окремими положеннями чинного законодавства та статуту Товариства.	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	так	Вiдповiдно до п.1 статтi 41 Закону України "Про акцiонернi товариства" у загальних зборах можуть брати участь особи, включенi до перелiку акцiонерiв, якi мають право на таку участь, або їх представники. У загальних зборах акцiонерiв за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть брати участь iншi особи.	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	так	Особи, якi беруть участь в очних Загальних зборах акцiонерiв Товариства, мають можливiсть ставити уснi запитання стосовно питань порядку денного i отримувати вiдповiдi на них.	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	так	Регламент проведення загальних зборiв акцiонерiв визначено Статутом.	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	так	Протокол загальних зборiв протягом п'яти робочих днiв з дня його складення, але не пiзнiше 10 днiв з дати проведення загальних зборiв, розмiщується на вебсайтi Товариства.	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	Оприлюднення iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до вимог законодавства. Адреса вебсайту Товариства забезпечує надання всiєї iнформацiї, яка необхiдна акцiонерам для сприяння їх участi у загальних зборах та iнформування про рiшення, ухваленi пiд час загальних зборiв. Адреса вебсайту: https://dubryk.pat.ua	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	ні	Наглядовою радою не було затверджено полiтику взаємодiї з акцiонерами, яка визначає параметри взаємовiдносин мiж особою та її акцiонерами	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	ні	Вiддiл не створено	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні	Принципи, як дiятиме Наглядова рада у разi пропозицiї, щодо поглинання, не визначались. Вiдповiдно до Статуту Товариства, злиття, приєднання, подiл, видiл та перетворення Товариства здiйснюються за рiшенням Загальних зборiв, а у випадках, передбачених законом,  за рiшенням суду або вiдповiдних органiв влади. 	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні	Радою не затверджено та не розкрито полiтику взаємодiї з акцiонерами.	
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	ні	Товариством не визначено перелiк стейкхолдерiв. Обов'язковiсть не передбачена чинним законодавством.	
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні	Товариство не розкриває звiт щодо аспектiв взаємодiї зi стейкхолдерами у зв'язку з його вiдсутнiстю. Обов'язковiсть не передбачена чинним законодавством.	
3. Наглядова рада	
Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у більш ніж 3 інших юридичних особах	так	Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у бiльш нiж 3 iнших юридичних особах.	
Особа веде облік відвідування засідань наглядової ради та її комітетів	ні	Облiк вiдвiдування засiдань Наглядової ради не ведеться.	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають і пояснюють обов'язок членів наглядової ради сумлінно виконувати свої функції і дотримуватися принципу лояльності стосовно особи	так	Регулюється законодавством та окремими положеннями статуту Товариства.	
Наглядовій раді та її членам забезпечена можливість доступу до будь-якої інформації, яка необхідна їй для ефективного виконання обов'язків	так	Посадовi особи органiв Товариства забезпечують членам Наглядової ради доступ до iнформацiї та документiв Товариства в межах, передбачених Законом України "Про акцiонернi товариства" та Статутом Товариства. 
Члени Наглядової ради мають право вимагати вiд керiвника Товариства, а також вiд посадових осiб Товариства надання iнформацiї, документiв та матерiалiв, а також роз'яснень з питань дiяльностi Товариства, якщо вони необхiднi для пiдготовки та прийняття зваженого рiшення в межах компетенцiї Наглядової ради.	
Наглядова рада регулярно оцінює результати діяльності особи та виконавчого органу відповідно до цілей особи	так	Члени Наглядової ради мають право:
-отримувати  повну, достовiрну та своєчасну iнформацiю про фiнансово-економiчну дiяльнiсть Товариства, необхiдну для виконання своїх функцiй. Знайомитися iз документами Товариства, отримувати їх копiї. 
- заслуховувати звiти керiвника товариства, посадових осiб Товариства з окремих питань дiяльностi Товариства.
	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управління особою, у тому числі у питання, які належать до сфери відповідальності виконавчого органу, крім як у випадках надзвичайних обставин, які визначені належним чином	так	Статут Товариства та/або його внутрiшнi документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управлiння особою, у тому числi у питання, якi належать до сфери вiдповiдальностi виконавчого органу, крiм як у випадках надзвичайних обставин, якi визначенi належним чином.	
Розмір і навички членів наглядової ради відповідають потребам особи, її розміру та ступеню складності її діяльності	так	Розмiр i навички членiв наглядової ради вiдповiдають потребам особи, її розмiру та ступеню складностi її дiяльностi	
Наглядовою радою визначені і регулярно переглядаються кваліфікаційні вимоги до кандидатів у члени наглядової ради	ні	Наглядовою радою не визначенi квалiфiкацiйнi вимоги до кандидатiв у члени Наглядової ради, тому квалiфiкацiйнi вимоги регулярно не переглядаються.	
Відбір та призначення членів наглядової ради відбувається на основі професійних якостей, досягнень і відповідності кандидатів конкретним критеріям, а також з урахуванням необхідності періодичного оновлення складу	так	До складу членiв наглядової ради емiтента обираються особи, якi вiдповiдають вимогам щодо дiлової репутацiї та професiйної придатностi. Статутом встановлено, що Наглядова рада складається з 3 (трьох) членiв, якi обираються Загальними зборами строком на 3 (три) роки. Одна й та сама особа може обиратися до складу Наглядової ради неодноразово. Членом Наглядової ради Товариства може бути лише фiзична особа. До складу Наглядової ради обираються акцiонери або особи, якi представляють їхнi iнтереси, та/або незалежнi члени Наглядової ради (незалежнi директори).	
В особі наявна формалізована процедура перевірки кандидатів у члени наглядової ради, яка зокрема включає перевірку добропорядності, наявності конфлікту інтересів, компетентності, навичок і досвіду кандидата	ні	У Товариства вiдсутня формалiзована процедура перевiрки кандидатiв у члени наглядової ради.	
Процедура відбору передбачає можливість залучення зовнішніх радників та/або процес відкритого пошуку	ні	У Товариствi вiдсутня процедура вiдбору, яка передбачає можливiсть залучення зовнiшнiх радникiв та/або процес вiдкритого пошуку.	
Наглядова рада розробляє плани наступництва для членів наглядової ради та виконавчого органу	ні	Наглядова рада Товариства не розробляє плани наступництва для членiв наглядової ради та виконавчого органу.	
Наглядовою радою затверджено політику щодо різноманіття складу наглядової ради та виконавчого органу	ні	Полiтику щодо рiзноманiття складу Наглядової ради та Виконавчого органу Наглядовою радою Товариства не затверджено. 	
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу наглядової ради	так	З трьох членiв Наглядової ради двоє жiночої статi 	
Незалежні члени наглядової ради становлять не менше половини від її загального складу	ні	Членами Нагялдової ради є акцiонери Товариства	
Члени наглядової ради проходять вступний тренінг після їх обрання, який серед іншого покриває:
а) обов'язки, функції і сфери відповідальності членів наглядової ради;
б) незалежність, включаючи незалежність мислення;
в) порядок роботи наглядової ради;
г) питання відповідальності;
ґ) питання стратегії особи;
д) політики особи, включаючи питання етики, конфлікту інтересів та запобігання корупції;
е) питання звітності та систем контролю, включаючи внутрішній та зовнішній аудит;
є) роль комітетів наглядової ради	ні	Члени Наглядової ради не проходять вступний тренiнг пiсля їх обрання.	
Наглядова рада розробляє план навчання, який визначає, з яких питань необхідно пройти додаткове навчання її членам	ні	Наглядова рада не розробляє плани навчання 	
Голову наглядової ради обрано серед незалежних членів	ні	Голова Наглядової ради обирається серед членiв Наглядової ради, та є акцiонером Товариства	
Голові наглядової ради забезпечено можливість для комунікації з акціонерами, у тому числі мажоритарними	так	У Товариствi вiдсутня будь-яка заборона на комунiкацiю Голови Наглядової ради з акцiонерами, у тому числi - мажоритарними.	
Функції голови наглядової ради визначаються у внутрішніх документах особи	так	Функцiї Голови Наглядової ради визначенi чинним законодавством, Статутом Товариства.	
Створена посада та призначено корпоративного секретаря	ні	Станом на кiнець звiтного перiоду посада корпоративного секретаря у Товариствi вiдсутня.	
1) комітети наглядової ради	
Наглядовою радою створено комітети та затверджені внутрішні документи, які регулюють їх діяльність	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з питань аудиту складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання у сфері фінансів, галузевий досвід та досвід з питань бухгалтерського обліку, аудиту, контролю та управлінням ризиками	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Члени комітету з питань аудиту не входять до складу інших комітетів наглядової ради	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з призначень складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання в галузі управління людськими ресурсами і навичками пошуку професіоналів до складу наглядової ради і виконавчого органу	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з питань винагороди складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання щодо практик визначення винагороди та заохочення до ефективного виконання обов'язків	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Більшість комітету з питань ризиків становлять незалежні члени	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
4. Виконавчий орган	
Виконавчий орган розробляє стратегію особи, яка затверджується рішенням Наглядової ради	ні	Вiдповiдно до Статуту до компетенцiї керiвника належить вирiшення всiх питань, пов'язаних з керiвництвом поточною дiяльнiстю Товариства, крiм питань, що належать до виключної компетенцiї Загальних зборiв та Наглядової ради.	
Наглядова рада визначає ключові показники ефективності Виконавчому органу для відстеження прогресу у досягненні цілей особи	ні	Наглядова рада не формує плановi показники ефективностi дiяльностi Товариства 	
Виконавчий орган регулярно звітує Наглядовій раді про прогрес у впровадженні стратегії особи 	так	Керiвник звiтує Наглядовiй радi про результати своєї роботи	
Виконавчий орган інформує голову Наглядової ради про будь-які значні події, які сталися в період між засіданнями Наглядової ради	так	Будь-якi значнi подiї в життi Товариства попередньо погоджуються з Наглядовою радою, а в разi неможливостi - в найкоротшi термiни доводяться виконавчим органом до вiдома голови та членiв Наглядової ради.	
7. Розкриття інформації і прозорість	
В особі затверджена та оприлюднена політика щодо розкриття інформації, яка визначає інформацію, що її повинна розкривати особа	ні	Полiтика щодо розкриття iнформацiї вiдсутня. Товариство визначає iнформацiю, яка розкривається та оприлюднюється згiдно iз чинним законодавством.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) здійснює нагляд за виконавчим органом (виконавчими директорами ради директорів) у підготовці фінансових звітів і забезпечуєскладання фінансових звітів особи відповідно до чинного законодавства та міжнародних стандартів фінансової звітності	так	Наглядова рада в межах компетенцiї, визначеної Статутом та чинним законодавством України, здiйснює управлiння Товариством, а також контролює та регулює дiяльнiсть керiвника Товариства. Наглядова рада здiйснює контроль за своєчаснiстю надання (оприлюднення) Товариством достовiрної iнформацiї про його дiяльнiсть. 	
Адреса вебсайту особи містить окремий розділ, присвячений виключно питанням корпоративного управління	так	https://dubryk.pat.ua	
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	ні	В Товариствi не створена система внутрiшнього контролю, яка вiдповiдає моделi концепцiї "Трьох лiнiй захисту"	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	так	Наглядова рада може залучити зовнiшнього аудитора	
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні	У Товариствi вiдсутня функцiя комплаєнс та ризик-менеджементу	
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	ні	Полiтика з питань управлiння ризиками в Товариствi не затверджена.	
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні	Декларацiя схильностi до ризикiв в Товариствi не затверджена	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні	Звiт про управлiння ризиками не готується	
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	ні	В Товариствi не затверджувався та не оприлюднювався кодекс етики	
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	ні	Процедура анонiмного повiдомлення про неправомiрну поведiнку не передбачена внутрiшнiми документами Товариства, але Товариство сприяє безпечному повiдомленню будь-якої особи про неправомiрну та/або неетичну поведiнку та вживає заходiв щодо запобiгання неправомiрної та/або неетичної поведiнки посадових осiб Товариства.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	ні	Окремого документу про полiтику щодо запобiгання корупцiї не затверджено, але Товариство здiйснює свою дiяльнiсть iз дотриманням антикорупцiйного законодавства.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	ні	В Товариствi не затверджувалась та не оприлюднювалассь полiтика щодо конфлiкту iнтересiв	
9. Оцінка корпоративного управління	
В особі формалізована процедура щорічної самооцінки членів ради	ні	В Товариствi не затверджувалась та не оприлюднювалась полiтика щодо конфлiкту iнтересiв	
За результатами щорічної самооцінки членів ради розробляється план дій для підвищення ефективності роботи членів ради та практик корпоративного управління	ні	План дiй для пiдвищення ефективностi роботи членiв Наглядової ради не розробляється.	
Кожні три роки проводиться комплексна оцінка системи корпоративного управління із залученням незалежного зовнішнього експерта	ні	Статутом та внутрiшнiми документами Товариства не передбачено проведення комплексної оцiнки системи корпоративного управлiння кожнi три роки.	

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	21.05.2024	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Про звiт Виконавчого органу Товариства про дiяльнiсть за 2023 рiк, прийняття рiшення за результатами його розгляду. 
2. Про звiт Наглядової ради Товариства про дiяльнiсть за 2023 рiк, прийняття рiшення за результатами його розгляду.
3. Про затвердження рiчного звiту Товариства за 2023  рiк. 
4. Про розподiл прибутку Товариства (порядок покриття збиткiв) за 2023 рiк. 
5. Про внесення змiн до статуту Товариства та уповноваження особи на його пiдписання.
6. Про скасування дiї положення "Про Наглядову раду Товариства".
7. Про затвердження положення "Про Наглядову раду Товариства" ПрАТ "ДУБРИК".

По першому питанню: 
1. Про звiт Виконавчого органу Товариства про дiяльнiсть за 2023 рiк, прийняття рiшення за результатами його розгляду.

Проект рiшення:
Звiт директора про результати фiнансово-господарської дiяльностi за 2023 рiк затвердити. Роботу директора Товариства визнати  задовiльною.

Пiдсумки голосування:
За	2 499 968 голосiв	100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
  Проти	0 голосiв	0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.

Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.

Вирiшили:
Звiт директора про результати фiнансово-господарської дiяльностi за 2023 рiк затвердити. Роботу директора Товариства визнати  задовiльною.

По другому питанню:
2. Про звiт Наглядової ради Товариства про дiяльнiсть за 2023 рiк, прийняття рiшення за результатами його розгляду.

Проект рiшення:
Звiт Наглядової ради за 2023 рiк затвердити. Визнати роботу Наглядової ради у 2023 роцi задовiльною.

 Пiдсумки голосування:
За	2 499 968 голосiв	100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
  Проти	0 голосiв	0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.

Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.

Вирiшили:
Звiт Наглядової ради за 2023 рiк затвердити. Визнати роботу Наглядової ради у 2023 роцi задовiльною.

По третьому питанню:
3. Про затвердження рiчного звiту Товариства за 2023  рiк.

Проект рiшення:
Затвердити рiчний звiт та фiнансову звiтнiсть Товариства за 2023 рiк.

 Пiдсумки голосування:
За	2 499 968 голосiв	100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
  Проти	0 голосiв	0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.

Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.

Вирiшили:
Затвердити рiчний звiт та фiнансову звiтнiсть Товариства за 2023 рiк.

По четвертому питанню:
4. Про розподiл прибутку Товариства (порядок покриття збиткiв) за 2023 рiк.

Проект рiшення:
Прибуток отриманий за 2023 рiк  використати для покриття збиткiв минулих рокiв. Дивiденди не нараховувати i не сплачувати. 

Пiдсумки голосування:
За	2 499 968 голосiв	100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
  Проти	0 голосiв	0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.

Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.

Вирiшили:
Прибуток отриманий за 2023 рiк  використати для покриття збиткiв минулих рокiв. Дивiденди не нараховувати i не сплачувати.

По п'ятому питанню:
5. Про внесення змiн до статуту Товариства та уповноваження особи на його пiдписання.

Проект рiшення:
1. Внести змiн до Статуту ПрАТ "Дубрик" шляхом викладення його в новiй редакцiї та затвердити нову редакцiю Статуту Товариства.
2. Надати повноваження щодо пiдписання Статуту Товариства в новiй редакцiї Головi загальних зборiв Дмитрук Оленi Вiкторiвнi та секретарю Супруновiй Наталi Iванiвнi.
3. Доручити директору Товариства Мельничук Галинi Михайлiвнi чи за її дорученням третiй особi здiйснити дiї з внесення змiн до Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань, для чого надiлити його необхiдними повноваженнями.
Пiдсумки голосування:
За	2 499 968 голосiв	100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
  Проти	0 голосiв	0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.

Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.

Вирiшили:
1. Внести змiн до Статуту ПрАТ "Дубрик" шляхом викладення його в новiй редакцiї та затвердити нову редакцiю Статуту Товариства.
2. Надати повноваження щодо пiдписання Статуту Товариства в новiй редакцiї Головi загальних зборiв Дмитрук Оленi Вiкторiвнi та секретарю Супруновiй Наталi Iванiвнi.
3. Доручити директору Товариства Мельничук Галинi Михайлiвнi чи за її дорученням третiй особi здiйснити дiї з внесення змiн до Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань, для чого надiлити його необхiдними повноваженнями.

По шостому питанню:
6. Про скасування дiї положення "Про Наглядову раду Товариства".

Проект рiшення:
Скасувати дiї положення "Про Наглядову раду Товариства".

Пiдсумки голосування:
За	2 499 968 голосiв	100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
  Проти	0 голосiв	0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.

Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.

Вирiшили:
Скасувати дiї положення "Про Наглядову раду Товариства".

По сьомому питанню:
7. Про затвердження положення "Про Наглядову раду Товариства" ПрАТ "ДУБРИК".

Проект рiшення:
Затвердити положення "Про Наглядову раду Товариства" ПрАТ "Дубрик".

Пiдсумки голосування:
За	2 499 968 голосiв	100% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiй.
  Проти	0 голосiв	0% голосiв акцiонерiв якi зареєструвалися у загальних зборах та є власниками голосуючих з цього питання акцiями.

Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв, якi не брали участi у голосуваннi - вiдсутнi.
Кiлькiсть голосiв Акцiонерiв за Бюлетенями, визнаними недiйсними - вiдсутнi.	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://dubryk.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv?doc=105773	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Пiговська Свiтлана Степанiвна обрана загальними зборами акцiонерiв строком на три роки (протокол №1 вiд 10.05.2023р.).			X				
Мельничук Ангелiна Євгенiвна обрана загальними зборами акцiонерiв строком на три роки (протокол №1 вiд 10.05.2023р.).							
Мельничук Iлля Євгенович обраний загальними зборами акцiонерiв строком на три роки (протокол №1 вiд 10.05.2023р.).							

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	4	
з них очних:	4	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	За звiтний перiод Наглядова рада провела 4 засiдання, на яких розглядались  питання поточної дiяльностi товариства, зокрема: приймались рiшення про проведення чергових загальних зборiв акцiонерiв; приймались рiшення про встановлення дати складення перелiку акцiонерiв, якi мають бути повiдомленi про проведення загальних зборiв; затверджувались проєкти порядку денного загальних зборiв акцiонерiв, якi вiдбулись 21.05.2024 року, плани пiдготовки та проведення загальних зборiв, тексти повiдомлення акцiонерiв про проведення загальних зборiв, форми та тексти бюлетенiв для голосування, склад робочих органiв загальних зборiв; питання щодо органiзацiї та проведення загальних зборiв.	

Звіт ради
Комiтети в складi Наглядової ради не створювались, оцiнка не проводилася. Оцiнка роботи Наглядової ради Товариства в звiтному роцi не проводилась. Звiт Ради щодо затвердження рiчного звiту Емiтента за звiтний рiк визнати задовiльним. Члени Наглядової ради обираються Загальними зборами акцiонерiв. Склад, структура та дiяльнiсть Наглядової ради як колегiального органу вiдповiдає вимогам, визначеним чинним законодавством. Компетентнiсть та ефективнiсть кожного члена Наглядової ради оцiнюється на високому рiвнi. Незалежнi члени НР вiдповiдають вимогам незалежностi, визначеним чинним законодавством. Оскiльки комiтети НР не були створенi, компетентнiсть та ефективнiсть кожного з комiтетiв Ради не оцiнювалась. Враховуючи складну ситуацiю в країнi в цiлому, виконання радою поставлених цiлей оцiнюється задовiльно. Вплив рiшень, прийнятих радою протягом звiтного перiоду з метою забезпечення досягнення поставлених перед особою стратегiчних цiлей, оцiнити неможливо, так як на протязi звiтного перiоду таких рiшень прийнято не було. iнформацiя про внутрiшню структуру ради: При прийняттi рiшень Наглядовою радою кожний член Наглядової ради має один голос. У разi рiвного розподiлу голосiв членiв Наглядової ради пiд час прийняття рiшень право вирiшального голосу має голова Наглядової ради. Емiтент вважає, що у звiтному роцi дiяльнiсть наглядової ради не зумовлювала змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi товариства.

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Мельничук Галина Михайлiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	Директор приймає рiшення одноосiбно i стосуються вони виключно поточної дiяльностi товариства. Директор вправi без доручення здiйснювати дiї вiд iменi Товариства, представляти Товариство в його стосунках з iншими фiзичними та юридичними особами, вести переговори та укладати угоди вiд iменi Товариства. Перебувала на посадi протягом всього звiтного перiоду.
З 24.06.2025р. директором емiтента призначено Олiйника Василя Iвановича.	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді		
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника	Керiвник немає заступника	
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника	Протягом звiтного перiоду не було призначено особи, яка б виконувала обов'язки директора.	
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу - добре, враховуючи загальний стан в країнi. Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як посадової особи iнших юридичних осiб - не проводилась. Оцiнка виконання виконавчим органом поставлених цiлей особи - добре. Iнформацiя щодо стратегiчних цiлей вiдсутня, так як на протязi звiтного перiоду таких рiшень прийнято не було. Дiяльнiсть виконавчого органу в звiтному перiодi не зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi емiтента. 

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Пiговська Свiтлана Степанiвна			99,99864	99,99864	

Частина 9. Інформація щодо будь-яких обмежень прав участі та голосування акціонерів (учасників) на загальних зборах особи
Ім'я або повне найменування акціонера (учасника) права участі та/або голосування якого обмежено	РНОКПП	УНЗР	Опис наявного обмеження	
д/в			В зв'язку з невиконанням вимог пункту 10 роздiлу VI Закону України "Про депозитарну систему України" (не укладено договiр з депозитарною установою про обслуговування рахунка в цiнних паперах)  обмежено право голосу по 32 акцiях емiтента. Емiтент не володiє iнформацiєю щодо дати виникнення обмеження. Загальна кiлькiсть акцiй емiтента - 2500000, загальна кiлькiсть голосуючих акцiй Товариства - 2499968.	

2) звіт про сталий розвиток
1	Оцінка діяльності щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності за звітний період:	
	Оцiнку дiяльностi щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi за звiтний перiод товариство не надавало.	
2	Основні ризики і виклики щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, плани щодо їх вирішення, а також їх вплив на досягнення стратегічних цілей:	
	1. Перелік ризиків щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які мають вплив на особу:	Ризики щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi, планiв щодо їх вирiшення, а також їх вплив на досягнення стратегiчних цiлей емiтента не було.	
	2. Заходи, які планується здійснити / здійснюються для мінімізації/усунення кожного із ризиків:	Заходiв для усунення ризикiв не було.	
3	Основні положення політики з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності:	
	Перелік політик з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності та опис питань, які такі політики покликані вирішити:	Перелiк полiтик з питань захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi та опис питань, якi такi полiтики покликанi вирiшити вiдсутнi.	
4	Перелік питань та прийнятих рішень щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які розглядались радою та виконавчим органом:	
	1. Перелік питань, які розглядались виконавчим органом та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Питання та рiшення щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi не розглядались виконавчим органом емiтента.	
	2. Перелік питань, які розглядались радою та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Питання та рiшення щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi не розглядались радою емiтента.	
5	Перелік ключових стейкхолдерів, на яких має вплив діяльність особи із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Стейкхолдери, на яких має вплив дiяльнiсть емiтента, вiдсутнi.	
6	Перелік стейкхолдерів, які мають вплив на досягнення особою стратегічних цілей із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Стейкхолдери, на яких має вплив дiяльнiсть емiтента, вiдсутнi.	
7	Основні положення політики щодо взаємодії зі стейкхолдерами, у тому числі акціонерами/учасниками:	
	Положення полiтики емiтента щодо взаємодiї зi стейкхолдерами, у тому числi акцiонерами / учасниками - iнформацiя вiдсутня.	

5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
№ з/п	Назва внутрішнього документа	Опис ключових питань, які регулюються внутрішнім документом	URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено внутрішній документ	
1	2	3	4	
1	Статут товариства	Статут товариства	https://dubryk.pat.ua/emitents/reports/special/20321	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
3. Інша інформація
№ з/п	Вид іншої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про проведення загальних зборів
Вiдомостi про проведення загальних зборiв	18.04.2024	https://dubryk.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv?doc=103154
https://smida.gov.ua/	

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Дубрик"	за ЄДРПОУ	13980603	
Територія	Рівненська обл.	за КАТОТТГ	UA56040350010061558	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво цегли, черепиці та інших будівельних виробів із випаленої глини	за КВЕД	23.32	
Середня кількість працівників: 11
Адреса, телефон: 35641 село Тараканiв, Львiвська, буд. 264, +380365651355
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2024 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	2	2	
    первісна вартість	1001	521	521	
    накопичена амортизація	1002	( 519 )	( 519 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	0	0	
Основні засоби	1010	819	709	
    первісна вартість	1011	3 158	3 158	
    знос	1012	( 2 339 )	( 2 449 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	821	711	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	5 134	1 534	
Виробничі запаси	1101	1 643	473	
Незавершене виробництво	1102	0	0	
Готова продукція	1103	3 489	1 061	
Товари	1104	0	0	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	86	47	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	0	0	
    з бюджетом	1135	62	71	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	0	0	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	75	5	
Готівка	1166	0	0	
Рахунки в банках	1167	75	5	
Витрати майбутніх періодів	1170	3	5	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	601	332	
Усього за розділом II	1195	5 961	1 994	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	6 782	2 705	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	500	500	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	548	548	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	0	0	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	-6 879	-10 128	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	-5 831	-9 080	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	331	397	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	331	397	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	1 730	2 503	
    розрахунками з бюджетом	1620	48	50	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	32	44	
    розрахунками зі страхування	1625	0	3	
    розрахунками з оплати праці	1630	0	0	
    одержаними авансами	1635	2 487	475	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	181	181	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	7 836	8 176	
Усього за розділом IІІ	1695	12 282	11 388	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	6 782	2 705	

Керівник				Олiйник Василь Iванович

Головний бухгалтер			вакантна посада

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Дубрик"	за ЄДРПОУ	13980603	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2024 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	7 727	10 573	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 9 028 )	( 8 785 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	0	1 788	
    збиток	2095	( 1 301 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	0	0	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 617 )	( 1 213 )	
Витрати на збут	2150	( 1 175 )	( 2 432 )	
Інші операційні витрати	2180	( 111 )	( 394 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	0	0	
    збиток	2195	( 3 204 )	( 2 251 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	0	0	
Інші доходи	2240	0	29	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 0 )	( 0 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 0 )	( 0 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	0	0	
    збиток	2295	( 3 204 )	( 2 222 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-45	-33	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	0	0	
    збиток	2355	( 3 249 )	( 2 255 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	-3 249	-2 255	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	3 646	5 451	
Витрати на оплату праці	2505	1 453	2 221	
Відрахування на соціальні заходи	2510	347	465	
Амортизація	2515	110	166	
Інші операційні витрати	2520	2 918	1 792	
Разом	2550	8 474	10 095	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	2 500 000	2 500 000	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	2 500 000	2 500 000	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	-1,300000	-0,902000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	-1,300000	-0,902000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	

Керівник				Олiйник Василь Iванович

Головний бухгалтер			вакантна посада

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Дубрик"	за ЄДРПОУ	13980603	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2024 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	1 917	2 995	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	0	0	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	5 959	13 269	
Надходження від повернення авансів	3020	0	0	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	0	0	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	0	
Надходження від операційної оренди	3040	0	0	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	20	22	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 5 270 )	( 12 061 )	
Праці	3105	( 1 189 )	( 1 809 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 365 )	( 464 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 835 )	( 1 370 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 33 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 288 )	( 661 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 237 )	( 466 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 70 )	( 63 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	-70	53	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 0 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	0	0	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	0	0	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-70	53	
Залишок коштів на початок року	3405	75	22	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	0	0	
Залишок коштів на кінець року	3415	5	75	

Керівник				Олiйник Василь Iванович

Головний бухгалтер			вакантна посада

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Дубрик"	за ЄДРПОУ	13980603	

Звіт про власний капітал
За 2024 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	500	548	0	0	-6 879	0	0	-5 831	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	500	548	0	0	-6 879	0	0	-5 831	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	-3 249	0	0	-3 249	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	-3 249	0	0	-3 249	
Залишок на кінець року 	4300	500	548	0	0	-10 128	0	0	-9 080	

Керівник				Олiйник Василь Iванович

Головний бухгалтер			вакантна посада

Примітки до фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
ПРИМIТКИ ДО РIЧНОЇ ЗВIТНОСТI   ПрАТ "ДУБРИК"

1. Опис дiяльностi

Повне найменування: ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДУБРИК".
Скорочене найменування: ПрАТ "ДУБРИК"
Iдентифiкацiйний код, за яким пiдприємство занесене органом статистики  до Єдиного Державного реєстру звiтних /статистичних/ одиниць України -13980603. 
Юридична адреса: 35641, Рiвненська обл., Дубенський р-н., с. Тараканiв, вул. Львiвська буд. 264
Мiсцезнаходження: 35641, Рiвненська обл., Дубенський р-н., с. Тараканiв, вул. Львiвська буд. 264
Дата державної реєстрацiї: Включення вiдомостей про юридичну особу; Дата державної реєстрацiї: 21.07.1997 Дата запису: 09.02.2005 Номер запису: 15931200000000157; Дубенська районна державна адмiнiстрацiя Рiвненської областi 
Державна реєстрацiя змiн до установчих документiв юридичної особи, 31.05.2019 11:09:07, 16051050023001363, Iншi змiни., Управлiння забезпечення надання адмiнiстративних послуг Рiвненської мiської ради
Згiдно Довiдки Державного комiтету статистики України ПрАТ "ДУБРИК" здiйснює такi види дiяльностi (КВЕД):
23.32 Виробництво цегли, черепицi та iнших будiвельних виробiв iз випаленої глини (основний);
 08.12 Добування пiску, гравiю, глин i каолiну; 
77.32 Надання в оренду будiвельних машин i устатковання;
 46.72 Оптова торгiвля металами та металевими рудами;
 46.73 Оптова торгiвля деревиною, будiвельними матерiалами та санiтарно-технiчним обладнанням; 
46.77 Оптова торгiвля вiдходами та брухтом; 
47.99 Iншi види роздрiбної торгiвлi поза магазинами; 
68.20 Надання в оренду й експлуатацiю власного чи орендованого нерухомого майна; 
77.12 Надання в оренду вантажних автомобiлiв; 
41.20 Будiвництво житлових i нежитлових будiвель. 
Отриманi дозволи та лiцензiї :
	Назва	Серiя та номер	Початок дiї	Строк дiї лiцензiї	Дата переоформлення лiцензiї
1	Спецдозвiл на користування надрами, виданий Державною службою геологiї та надр України	5303	13.01.2011 р.	13.01.2033 р.	28.12.2018 р.
21.07.2023р.
Станом на 31 грудня 2023 та 2024 рр., склад власникiв Товариства  є наступним:  

Власники	31 грудня
 2023 р.
%	31 грудня
 2024 р.
%
Фiзичнi особи	100	100
		
Всього:	100	100

2.Основа складання звiтностi
Фiнансова звiтнiсть Товариства складена вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi ("МСФЗ") у редакцiї, затвердженiй Радою з Мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку ("РМСБО").
За всi звiтнi перiоди, завершуючи роком, що закiнчився 31 грудня 2018 р., Товариство складало фiнансову звiтнiсть вiдповiдно до Положень (стандартiв) бухгалтерського облiку ("П(с)БО"). Фiнансова звiтнiсть за рiк, що закiнчився 31 грудня 2019 р., є першою фiнансовою звiтнiстю Товариства, складеною за МСФЗ. Змiна концептуальної основи складання фiнансової звiтностi з П(с)БО на МСФЗ було проведено вiдповiдно до вимог змiн, внесених до Закону "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", якi набули чинностi 1 сiчня 2019 року. Форми фiнансових звiтiв, а саме баланс (ф.1), звiт про фiнансовi результати (ф.2), звiт про рух грошових коштiв (ф.3), та звiт про власний капiтал (ф.4), було затверджено Мiнiстерством фiнансiв України та є обов'язковими для використання. Додатково до законодавчо встановлених форм Товариство  внесло деякi змiни з метою виконання вимог МСФЗ щодо розкриття iнформацiї. 
Ця  фiнансова звiтнiсть була складена за принципом оцiнки за iсторичною вартiстю. Фiнансова звiтнiсть представлена в українських гривнях, а всi суми округленi до цiлих тисяч ("тис. грн."), якщо не зазначено iнше.

Безперервна дiяльнiсть 

24 лютого 2022 року Росiйська Федерацiя почала повномасштабне наземне, морське та повiтряне вторгнення в Україну, спрямоване як на українськi вiйськовi об'єкти так i на населенi пункти по всiй країнi. Вторгнення є частиною росiйсько-української вiйни, розв'язаної росiєю у 2014 роцi. Росiйське вторгнення в Україну 2022 року розглядається як агресивна вiйна росiї проти України, на всiй територiї України введено вiйськовий стан та оголошена загальна мобiлiзацiя. 
Воєнний стан мiстить низку базових вимог до фiзичних та юридичних осiб, а також може чинити вплив на права й свободи громадян i бiзнесу. Господарська дiяльнiсть пiдприємств зазнає суттєвих ризикiв з рiзних векторiв - вiд неможливостi здiйснювати дiяльнiсть у зонi найбiльшої вiйськової небезпеки до проблем з логiстикою та сировинними ринками. Водночас має мiсце i суттєва пiдтримка держави у вiдповiдь на новi умови ведення бiзнесу, адже економiка - це вiйськовий тил, який обов'язково має працювати. Як органiзувати МСФЗ-облiк в умовах вiйни та на що звертати особливу увагу в разi виникнення безпрецедентних форс-мажорних обставин - про це поговоримо у цiй та кiлькох наступних публiкацiях.
За нормами вiтчизняного законодавства воєнний стан є особливим правовим режимом, який:
- запроваджено в Українi у зв'язку з iснуванням реальної небезпеки державнiй незалежностi та територiальнiй цiлiсностi в результатi збройної агресiї iншої країни;
- передбачає надання державним органам i вiйськовому командуванню всiх тих повноважень, якi необхiднi для подолання загрози;
- може тимчасово обмежувати конституцiйнi права i свободи як окремої людини, так i права/iнтереси юридичних осiб.
Отже, можна виокремити щонайменше два вектори впливу воєнного стану саме на юридичних осiб:
1) суттєве обмеження дiяльностi або навiть неможливiсть її провадження через розташування виробництв та адмiнiстративних будiвель на територiї з активними бойовими дiями, захоплення або пошкодження майна, знищення запасiв унаслiдок ворожих дiй тощо;
2) використання потужностей, а також трудових ресурсiв пiдприємства для потреб оборони, переналаштування дiяльностi з огляду на вiйськовi потреби, надання благодiйної та гуманiтарної допомоги тощо.
Усi зазначенi обставини об'єктивно мають безпосереднiй вплив на облiк i звiтнiсть, завдання яких фiксувати факти господарської дiяльностi пiдприємства вже за нових умов.
У контекстi органiзацiї облiку та складання звiтностi воєнний стан можна розглядати як обставини непереборної сили, тобто форс-мажор. Закон про торгово-промисловi палати в Українi розглядає форс-мажорнi обставини як такi, що є надзвичайними та невiдворотними. Найважливiша риса форс-мажору пiд час здiйснення господарської дiяльностi - його здатнiсть унеможливлювати як виконання зобов'язань (усiх або частини), передбачених умовами певного договору, так i обов'язкiв пiдприємства, визначених законодавчими та iншими нормативними актами (зокрема перед податковими органами). Загроза вiйни беззаперечно є в перелiку таких обставин. Пiдтверджують цi висновки i роз'яснення вiд Торгово-промислової палати. Зокрема, у листi вiд 28.02.2022 р. офiцiйно засвiдчено, що вiйськова агресiя росiї проти України є форс-мажором. Вiдповiдно, за цих умов є правовi пiдстави для звiльнення вiд вiдповiдальностi за невиконання окремих зобов'язань (у т. ч. i несвоєчасне подання фiнансової звiтностi), спричинене впливом форс-мажору.
Крiм того, облiковi оцiнки, якi мали мiсце за звичайної дiяльностi пiдприємства, можуть виявитися неактуальними за форс-мажорних умов, а тому потребують перегляду та за необхiдностi актуалiзацiї з боку управлiнського персоналу.

Зазначенi подiї значно обмежують та ускладнюють функцiонування пiдприємств в Українi.
Багато країн та Мiжнародний валютний фонд надають значну вiйськову та макрофiнансову пiдтримку українському уряду, що дозволяє пiдтримувати курс української гривнi до iноземної валюти та успiх вiйськових дiй українських вiйськ.
Тим не менш, остаточний результат цих подiй на даний момент не може бути визначений, i вiдповiднi коригування фiнансової звiтностi внаслiдок цих невизначеностей можуть бути зробленi в наступному звiтному перiодi, коли подiї фактично вiдбулися. На даний момент Компанiя розглядає наскiльки суттєво подiя впливає на балансову вартiсть активiв, зобов'язань та її бiзнес.
Цi подiї можуть поставити пiд значний сумнiв здатнiсть Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть у майбутньому i значно залежатимуть вiд подальшого розвитку ситуацiї.

Керiвництво вважає, що  в найближчому майбутньому Товариство планує запровадити ряд iнiцiатив iз скорочення витрат та оптимiзацiї операцiйної структури.
В результатi збiльшення грошових потокiв  та скорочення витрат  керiвництво очiкує, що чистi грошовi потоки вiд операцiйної дiяльностi будуть на рiвнi  достатньому для своєчасного погашення зобов'язань Товариства. Таким чином, керiвництво вважає, що припущення стосовно безперервної дiяльностi при складаннi цiєї фiнансової звiтностi є доречним. Вiдповiдно, ця фiнансова звiтнiсть була складена з урахуванням припущення стосовно безперервної дiяльностi, що передбачає реалiзацiю активiв та погашення зобов'язань в ходi звичайної дiяльностi. 
У зв'язку з цим неможливо достовiрно оцiнити ефект впливу поточної економiчної ситуацiї на фiнансовий стан Компанiї. У результатi виникає невизначенiсть, яка може вплинути на майбутнi операцiї та можливiсть збереження вартостi  його активiв. Ця фiнансова звiтнiсть не включає жодних коригувань, якi можуть виникнути в результатi такої невизначеностi. Про такi коригування буде повiдомлено, якщо вони стануть вiдомi та зможуть бути оцiненi.
Керiвництво вважає, що воно вживає всi необхiднi заходи для забезпечення стiйкостi бiзнесу товариства в нинiшнiх умовах. Однак, несподiванi погiршення в економiцi можуть негативно впливати на результати дiяльностi i фiнансове становище. Ефект такого потенцiйно негативного впливу не може бути достовiрно оцiнений.
Керiвництво вважає, що припущення стосовно безперервної дiяльностi при складаннi цiєї фiнансової звiтностi є доречним. Вiдповiдно, ця фiнансова звiтнiсть була складена з урахуванням припущення стосовно безперервної дiяльностi, що передбачає реалiзацiю активiв та погашення зобов'язань в ходi звичайної дiяльностi.

 Валюта подання звiтностi та функцiональна валюта, ступiнь округлення

Валюта подання звiтностi вiдповiдає функцiональнiй валютi, якою є нацiональна валюта України - гривня, складена у тисячах гривень, округлених до цiлих тисяч.

3.Новi та переглянутi стандарти та iнтерпретацiї

Рiчна фiнансова звiтнiсть була складена у вiдповiдностi до вимог МСФЗ. При формуваннi фiнансової звiтностi Компанiя керувалась також вимогами нацiональних законодавчих та нормативних актiв щодо органiзацiї та ведення бухгалтерського облiку та складання фiнансової звiтностi в Українi, якi не протирiчать вимогам МСФЗ.

МСФЗ та iнтерпретацiї, що не набрали чинностi
Новi та переглянутi стандарти та iнтерпретацiї, що повиннi застосовуватись Компанiєю
В цiлому, облiкова полiтика вiдповiдає тiй, що застосовувалась у попередньому звiтному роцi. 
Нижче наведена iнформацiя щодо нових та переглянутих стандартiв та iнтерпретацiй, якi повиннi застосовуватись Компанiєю з 1 сiчня 2025 року, або  пiсля цiєї дати.

Стандарти та поправки до них	Дата набуття чинностi
"	Вiдсутнiсть  можливостi  обмiну  ( поправки до МСБО  21 )	01.01.2025
"	 Контракти на вiдновлювальну електроенергiю (поправки до МСФЗ 7 та МСФЗ 9)	01.01.2026
"	Поправки до класифiкацiї та оцiнки фiнансових iнструментiв (поправки до МСФЗ 7 та МСФЗ 9 )	01.01.2026
"	Щорiчнi поправки до МСФЗ - випуск 11 : МСФЗ 1; МСФЗ 7 ; МСФЗ 9: МСФЗ 10; МСБО 7	01.01.2026
"	МСФЗ 18 "Подання та розкриття у фiнансовiй звiтностi"	01.01.2027
"	МСФЗ 19 "Дочiрнi пiдприємства без публiчної пiдзвiтностi: розкриття"	01.01.2027

  Поправки до МСБО  21 "Вплив змiн валютних курсiв" - "Вiдсутнiсть конвертованостi"
Змiни стосуються визначення конвертованої (обмiнюваної) валюти та є обов'язковими до застосування з 01.01.2025. 
Стандарт доповнено визначенням, що таке конвертована валюта, настановами, як визначити чи є валюта конвертованою, як визначити спот курс, якщо валюта не є конвертованою, та як розкрити це у фiнансовiй звiтностi. 
Необхiдно визначити, чи обмiнюється валюта на iншi. Якщо валюта не є конвертованою/обмiнюваною, суб'єкт господарювання оцiнює спот-курс та розкриває iнформацiю, яка дає змогу користувачам фiнансової звiтностi зрозумiти, як валюта, що не обмiнюється на iншу валюту, впливає або очiкується, що впливатиме, на фiнансовi результати дiяльностi, фiнансовий стан та грошовi потоки суб'єкта господарювання. 
Для досягнення цiєї мети суб'єкт господарювання розкриває iнформацiю про: 
а) характер i фiнансовi наслiдки того, що валюта не є конвертованою; 
б) використаний(i) спот-курс(и); 
в) процес оцiнки; 
г) ризики, на якi наражається суб'єкт господарювання через те, що валюта не є конвертованою. 
Очiкується, що данi поправки не будуть мати iстотного впливу на фiнансову звiтнiсть Товариства.
  Поправки до МСФЗ 9 та МСФЗ 7 "Контракти на вiдновлювальну електроенергiю".
         Поправки регулюють облiк фiнансових iнструментiв, пов'язаних з електроенергiєю, яка  залежить  вiд погодних умов або iнших природних факторiв. Поправки до МСФЗ є обов'язковими до застосування з 01.01.2026 року. 
Очiкується, що данi поправки не будуть мати iстотного впливу на фiнансову звiтнiсть Товариства.
 Щорiчне покращення до МСФЗ - випуск 11 (МСФЗ 10, МСФЗ 9, МСФЗ 1, МСБО 7, МСФЗ 7).
        Покращення спрямованi на уточнення та вдосконалення стандартiв для пiдвищення зрозумiлостi та узгодженостi облiкових пiдходiв. Поправки до МСФЗ є обов'язковими до застосування з 01.01.2026 року.
        Компанiя провела аналiз зазначених змiн та дiйшла висновку, що вони не матимуть суттєвого впливу на її фiнансову звiтнiсть, оскiльки поточнi облiковi пiдходи вже вiдповiдають принципам, уточненим у щорiчних покращеннях. Вiдповiдно, компанiя не очiкує змiн у своїй облiковiй полiтицi чи у фiнансових показниках.

  Поправки до класифiкацiї та оцiнки фiнансових iнструментiв (поправки до МСФЗ 9  та МСФЗ  7).
            Поправки оновлюють критерiй  класифiкацiї фiнансових iнструментiв для врахування складних фiнансових продуктiв. Поправки до МСФЗ є обов'язковими до застосування з 01.01.2026 року.
       Компанiя провела оцiнку потенцiйного впливу змiн та дiйшла висновку, що змiни не матимуть суттєвого впливу на її фiнансову звiтнiсть. Поточна класифiкацiя фiнансових iнструментiв вiдповiдає оновленим критерiям, тому змiни не потребують перегляду облiкової полiтики або додаткових розкриттiв.  

  МСФЗ 18 "Подання та розкриття у фiнансовiй звiтностi".
      Впровадження МСФЗ 18  передбачає фундаментальнi змiни у пiдходi до структури та подання фiнансової звiтностi. Новий стандарт встановлює єдинi вимоги до класифiкацiї, подання та розкриття фiнансової iнформацiї, що включає:
                 -  Упорядкування подання фiнансових звiтiв для забезпечення пiдвищеної прозоростi та узгодженостi.
                 -  Встановлення єдиного пiдходу до групування статей у звiтах.
                 -  Унiфiкацiю форматiв розкриття для покращення порiвнянностi фiнансової звiтностi мiж компанiями.
                 -  Вимогу до розкриття суттєвих облiкових полiтик та ключових суджень бiльш детально та  
                     структуровано.     
-	Посилання  вимог щодо розкриття iнформацiї, яка є критичною для прийняття рiшень користувачами                                фiнансової звiтностi.
    МСФЗ 18 є обов'язковим до застосування з 01.01.2027 року.
    Компанiя планує застосувати стандарт з дати його обов'язкового набуття чинностi-1 сiчня 2027 року.
    
Впровадження МСФЗ 18 суттєво вплине на фiнансову звiтнiсть компанiї, зокрема:
-	Необхiднiсть перегляду облiкової полiтики з метою узгодження з новими вимогами стандарту. Це включає змiну пiдходу до подання статей у звiтах про фiнансовий стан, сукупний дохiд, змiни у власному капiталi та рух грошових коштiв.
-	Перекласифiкацiя деяких елементiв звiтностi, щоб вiдповiдати новим правилам групування та розкриття iнформацiї.
-	Розширення обсягу примiток до фiнансової звiтностi для забезпечення прозоростi та вiдповiдностi новим вимогам щодо розкриття суттєвих суджень, оцiнок та ризикiв.
-	Збiльшення обсягу пiдготовчої роботи, включаючи адаптацiю систем фiнансової звiтностi, навчання   персоналу та розробку нових внутрiшнiх процедур для збору необхiдної iнформацiї.
-	Вплив на прийняття рiшень iнвесторами та iншими зацiкавленими сторонами, оскiльки оновлена звiтнiсть забезпечуватиме краще розумiння дiяльностi компанiї та фiнансового стану.
Компанiя розробила план дiй для впровадження МСФЗ 18, який включає:
1.	Визначення ключових областей, що пiдлягають змiнi.
2.	Розробку оновленої структури фiнансової звiтностi.
3.	Навчання вiдповiдального персоналу.
4.	Тестове впровадження нових розкриттiв у промiжнiй звiтностi до офiцiйного застосування.
Компанiя усвiдомлює значний вплив МСФЗ 18 на її дiяльнiсть та фiнансову звiтнiсть i докладає всiх зусиль для пiдготовки до його ефективного застосування.
МСФЗ 19  "Дочiрнi пiдприємства без публiчної пiдзвiтностi: розкриття"

    Впровадження МСФЗ 19 дозволить застосовувати спрощенi вимоги до розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi, що спрямована на зниження адмiнiстративного навантаження, зокрема:
 
-	Скорочення обсягу розкриттiв, якi не є критично важливими для користувачiв фiнансової звiтностi.
-	Спрощення вимог до подання iнформацiї щодо оцiнок та припущень.
-	Вiдсутнiсть необхiдностi розкривати окремi детальнi примiтки, якi не є обов'язковими для дочiрнiх пiдприємств без публiчної пiдзвiтностi.
Впровадження МСФЗ 19 є обов'язковим  до застосування з 01.01.2027 року. 
Компанiя не є дочiрнiм пiдприємством без публiчної пiдзвiтностi, тому впровадження МСФЗ 19 не матиме впливу на облiкову полiтику компанiї.
Примiтки до фiнансової звiтностi вiдповiдно  до вимог МСБО 8 щодо нових i переглянутих стандартiв, якi ще не набули чинностi.
Вiдповiдно до вимог МСБО 8 "Облiковi полiтики, змiни в облiкових оцiнках та помилки", пiдприємство розглянуло всi новi та переглянутi стандарти, якi були випущенi, але ще не набули чинностi на дату складання цiєї фiнансової звiтностi.
Перелiк таких стандартiв i поправок включає:
1.	Вiдсутнiсть можливостi обмiну (поправки до МСБО 21)
o	Дата набуття чинностi: 1 сiчня 2025 року
o	Дата випуску: Серпень 2023
2.	Контракти на вiдновлювану електроенергiю (поправки до МСФЗ 9 та МСФЗ 7)
o	Дата набуття чинностi: 1 сiчня 2026 року
o	Дата випуску: Грудень 2024
3.	Щорiчнi покращення до МСФЗ - випуск 11
o	Дата набуття чинностi: 1 сiчня 2026 року
o	Дата випуску: Липень 2024
4.	Поправки до класифiкацiї та оцiнки фiнансових iнструментiв (поправки до МСФЗ 9 та МСФЗ 7)
o	Дата набуття чинностi: 1 сiчня 2026 року
o	Дата випуску: Травень 2024
5.	МСФЗ 18 "Подання та розкриття у фiнансовiй звiтностi"
o	Дата набуття чинностi: 1 сiчня 2027 року
o	Дата випуску: квiтень 2024
6.	МСФЗ 19 "Дочiрнi пiдприємства без публiчної пiдзвiтностi: розкриття"
o	Дата набуття чинностi: 1 сiчня 2027 року
o	Дата випуску: Травень 2024
Пiдприємство проаналiзувало вищезазначенi стандарти та поправки i дiйшло висновку, що їх застосування не матиме суттєвого впливу на фiнансову звiтнiсть у перiод їх первiсного застосування, оскiльки дiяльнiсть компанiї не пiдпадає пiд сферу їх застосування, крiм зазначеного далi.
Разом з тим, МСФЗ 18 "Подання та розкриття у фiнансовiй звiтностi", випущений у квiтнi 2024 року, набирає чинностi з 1 сiчня 2027 року, i його впровадження матиме суттєвий вплив на фiнансову звiтнiсть пiдприємства. Цей стандарт визначає єдиний пiдхiд до подання та розкриття iнформацiї, спрямований на узгодженiсть i зрозумiлiсть фiнансової звiтностi. Пiдприємство розробляє план переходу та очiкує значних змiн у структурi подання фiнансових даних, що, своєю чергою, вимагатиме адаптацiї внутрiшнiх процесiв пiдготовки звiтностi. Пiдприємство продовжить монiторинг подальших роз'яснень та рекомендацiй щодо застосування МСФЗ 18 для забезпечення його своєчасного впровадження.
З 01 сiчня 2024 року та пiзнiше набирають чинностi такi змiни до МСФЗ:
 
Змiни до МСБО (IAS)  1 "Подання фiнансової звiтностi" - "Класифiкацiя зобов'язань як поточнi та непоточнi";
Змiни до МСБО (IAS) 1 "Подання фiнансової звiтностi" - "Непоточнi зобов'язання iз спецiальними умовами";
Змiни до МСФЗ (IFRS) 16 "Оренда" - "Орендне зобов'язання в операцiях продажу та зворотної оренди";
Змiни до МСБО (IAS) 7 та МСФЗ (IFRS) 7 - "Угоди про фiнансування постачальника";
Змiни до МСБО (IAS)  21 "Вплив змiн валютних курсiв" - "Вiдсутнiсть конвертованостi".
 Змiни до МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi" - "Класифiкацiя зобов'язань як поточнi та непоточнi".

Уточнено, що зобов'язання класифiкується як непоточне, якщо суб'єкт господарювання має право вiдстрочити врегулювання зобов'язання щонайменше на 12 мiсяцiв - це право має iснувати на дату закiнчення звiтного перiоду. Право вiдстрочити врегулювання зобов'язання щонайменше на 12 мiсяцiв пiсля закiнчення звiтного перiоду має бути реальним i має iснувати на дату закiнчення звiтного перiоду, незалежно вiд того, чи суб'єкт господарювання планує скористатися цим правом.
 
Якщо право вiдстрочити врегулювання зобов'язання залежить вiд виконання суб'єктом господарювання певних умов, то таке право iснує на дату закiнчення звiтного перiоду тiльки в тому випадку, якщо суб'єкт господарювання  виконав цi умови на дату закiнчення звiтного перiоду. Необхiдно виконати цi умови на дату закiнчення звiтного перiоду, навiть якщо перевiрка їх виконання здiйснюється кредитором пiзнiше. На класифiкацiю зобов'язання не впливає ймовiрнiсть того, що суб'єкт господарювання використає своє право вiдстрочити врегулювання зобов'язання щонайменше на 12 мiсяцiв пiсля закiнчення звiтного перiоду.
 
Змiни до МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi" - "Непоточнi зобов'язання iз спецiальними умовами" передбачають, що, суб'єкт господарювання може класифiкувати зобов?язання, що виникають за кредитною угодою, як непоточнi, якщо право суб?єкта господарювання вiдстрочити погашення цих зобов?язань обумовлене виконанням суб?єктом господарювання спецiальних умов протягом дванадцяти мiсяцiв пiсля завершення звiтного перiоду.
 
Зокрема, в примiтках необхiдно буде розкрити iнформацiю, що дає змогу користувачам фiнансової звiтностi зрозумiти ризик того, що зобов?язання можуть стати такими, що пiдлягають поверненню протягом 12 мiсяцiв пiсля завершення звiтного перiоду: 
а) iнформацiю про спецiальнi умови (включно з характером спецiальних умов i тим, коли вiд суб?єкта господарювання вимагається їх виконувати) та балансову вартiсть пов'язаних зобов?язань; 
б) факти та обставини, якщо такi iснують, якi вказують на те, що суб?єктовi господарювання може бути складно виконувати спецiальнi умови: наприклад, про те, що суб?єкт господарювання протягом звiтного перiоду чи пiсля його завершення вчинив дiї, спрямованi на уникнення чи обмеження наслiдкiв потенцiйного порушення.
 
Змiни до  МСФЗ 16 "Оренда" пояснюють, як суб'єкт господарювання вiдображає в облiку продаж i зворотну оренду пiсля дати операцiї.
 
Операцiя продажу з подальшою орендою - це операцiя, за якою суб'єкт господарювання продає актив i орендує той самий актив у нового власника на певний перiод часу.
 
Внесенi змiни доповнюють вимоги МСФЗ 16 щодо продажу та зворотної оренди, тим самим пiдтримуючи послiдовне застосування цього стандарту. А саме, змiнами уточнено, що орендар-продавець не визнає нiякої суми прибутку або збитку, що стосується права користування, збереженого за орендарем-продавцем. Разом з тим, це не позбавляє орендаря-продавця права визнавати у прибутку або збитку будь-який прибуток або збиток, пов'язаний з частковим або повним припиненням такої оренди.
 
Змiнами до МСФЗ 7 "Звiт про рух грошових коштiв" та МСФЗ 7 "Фiнансовi iнструменти: розкриття iнформацiї" - "Угоди фiнансування постачальникiв" передбачено вимоги до розкриття iнформацiї про свої угоди фiнансування постачальникiв, яка надає користувачам фiнансової звiтностi можливiсть оцiнювати вплив таких угод на зобов'язання та рух грошових коштiв суб'єкта господарювання та його експозицiю щодо ризику лiквiдностi.
 
Ключовi змiни  до МСФЗ  7 та МСБО  7 включають вимоги до розкриття:
 
умов угод про фiнансування;
балансової вартостi фiнансових зобов'язань, що є частиною угод про фiнансування постачальникiв та статтi, в яких вiдображенi цi зобов'язання;
балансової вартостi фiнансових зобов'язань, за якими постачальники вже отримали оплату вiд постачальникiв фiнансових послуг;
дiапазону строкiв оплати як за фiнансовими зобов'язаннями, якi є частиною цих угод.
 
Згiдно з змiнами, суб'єкти господарювання мають розкривати тип та вплив негрошових змiн балансової вартостi фiнансових зобов'язань, якi є частиною угоди про фiнансування постачальникiв.
 
Змiни набувають чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються 1 сiчня 2024 року або пiсля цiєї дати, протягом першого року порiвняльна iнформацiя не потрiбна.
 
Змiни до МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв" - "Вiдсутнiсть конвертованостi" є обов'язковими до застосування з 01.01.2025. Раннє застосування дозволено.
 
Змiни стосуються визначення конвертованої (обмiнюваної) валюти. Стандарт доповнено визначенням, що таке конвертована валюта, настановами, як визначити чи є валюта конвертованою, як визначити спот-курс, якщо валюта не є конвертованою, та як розкрити це у фiнансовiй звiтностi.
 
Необхiдно визначити, чи обмiнюється валюта на iншi. Якщо валюта не є конвертованою/обмiнюваною, суб'єкт господарювання оцiнює спот-курс та розкриває iнформацiю, яка дає змогу користувачам фiнансової звiтностi зрозумiти, як валюта, що не обмiнюється на iншу валюту, впливає або очiкується, що впливатиме, на фiнансовi результати дiяльностi, фiнансовий стан та грошовi потоки суб'єкта господарювання.
 
 Для досягнення цiєї мети суб'єкт господарювання розкриває iнформацiю про:
а) характер i фiнансовi наслiдки того, що валюта не є конвертованою; 
б) використаний(i) спот-курс(и);
 в) процес оцiнки;
 г) ризики, на якi наражається суб'єкт господарювання через те, що валюта не є конвертованою. 
 
Стандарти зi сталого розвитку
 
У червнi 2023 року Радою зi сталого розвитку були випущенi стандарти фiнансової звiтностi зi сталого розвитку:
 
МСФЗ  S1 "Загальнi вимоги до розкриття фiнансової iнформацiї, пов'язаної зi сталий розвитком" (IFRS S1 General Requirements for Disclosure of Sustainability-related Financial Information) (далi - МСФЗ S1);
МСФЗ S2 "Розкриття iнформацiї, пов'язаної з клiматом" (IFRS S2 Climate-related Disclosures ) (далi - МСФЗ S2) .
 
Стандарти МСФЗ S1 та МСФЗ S2 набувають чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються з 1 сiчня 2024 року. Цi стандарти встановлюють вимоги до розкриття iнформацiї про ризики та можливостi, пов'язанi зi сталим розвитком та змiною клiмату, якi можуть вплинути на грошовi потоки суб'єкта господарювання, доступ до фiнансування або вартiсть капiталу в короткостроковiй, середньостроковiй або довгостроковiй перспективi.  

3.2. Суттєвi облiковi судження та оцiнки

Складання фiнансової звiтностi Товариства  згiдно з МСФЗ вимагає вiд керiвництва суджень, оцiнок та припущень, якi впливають на поданi у фiнансовiй звiтностi суми доходiв, витрат, активiв та зобов'язань, а також розкриття iнформацiї про умовнi зобов'язання на звiтну дату. 

Нижче поданi основнi припущення, що стосуються можливих майбутнiх подiй та iнших основних джерел невизначеностi оцiнок на звiтну дату, якi несуть у собi значний ризик виникнення необхiдностi внесення суттєвих коригувань до балансової вартостi активiв протягом наступного фiнансового року:

Резерв сумнiвних боргiв 

Товариство регулярно проводить аналiз дебiторської заборгованостi на предмет зменшення корисностi.  Виходячи з наявного досвiду, Товариство  використовує своє судження при оцiнцi збиткiв вiд зменшення корисностi в ситуацiях, коли боржник зазнає 
фiнансових труднощiв, i вiдсутнiй достатнiй обсяг фактичних даних про аналогiчних дебiторiв. Товариство аналогiчним чином оцiнює змiни майбутнiх грошових потокiв на основi спостережень, що вказують на несприятливу змiну в статусi погашення зобов'язань позичальниками в складi групи або змiну економiчних умов нацiонального чи мiсцевого рiвня, що спiввiдноситься з випадками невиконання зобов'язань за активами у складi групи. Керiвництво використовує оцiнки, заснованi на iсторичних даних про структуру збиткiв стосовно активiв з аналогiчними характеристиками кредитного ризику й об'єктивних ознак зменшення корисностi за групами дебiторської заборгованостi. Виходячи з наявного досвiду, Товариство використовує своє судження при коригуваннi даних спостережень стосовно дебiторської заборгованостi для вiдображення поточних обставин.

Реструктурована торгова кредиторська заборгованiсть

Реструктуризована кредиторська заборгованiсть дисконтується до її чистої теперiшньої вартостi iз застосуванням ефективної ставки вiдсотка, що коливається в межах 15-27% i притаманна переважнiй бiльшостi фiнансових iнструментiв, якi мають схожi умови та характеристики, залишок часу, протягом якого вiдсоткова ставка за договором залишатиметься фiксованою, залишок часу по виплатi основної суми боргу. Керiвництво визначає строк реструктуризацiї кредиторської заборгованостi виходячи з умов контракту, чинного законодавства, iнших регуляторних принципiв, галузевої практики та iншої доступної iнформацiї. 

Зобов'язання з пенсiйного забезпечення та iнших виплат по закiнченнi трудової дiяльностi 

Витрати з пенсiйного забезпечення за програмою з фiксованими виплатами визначаються з використанням актуарних оцiнок. Актуарна методика розрахунку передбачає здiйснення припущень щодо ставки дисконтування, очiкуваного рiвня доходностi активiв, майбутнього збiльшення заробiтної плати, рiвня смертностi та майбутнього збiльшення пенсiй. У зв'язку з тим, що такi програми є довгостроковими, зробленi припущення, за своєю сутнiстю, мiстять елемент невизначеностi. 

Податкове та iнше законодавство

Українське податкове законодавство та iнша регуляторна база, зокрема валютний контроль та митне законодавство, продовжують змiнюватись. Законодавчi та нормативнi акти не завжди чiтко сформульованi, та можуть тлумачитись мiсцевими, обласними i центральними органами державної влади та iншими урядовими органами по-рiзному. Випадки непослiдовного тлумачення не є незвичайними. Керiвництво вважає, що тлумачення ним положень законодавства, що регулюють дiяльнiсть, є правильним, i що Товариство дотрималось усiх нормативних положень, а всi передбаченi законодавством податки та вiдрахування були сплаченi або нарахованi.

Вiдстрочений податковий актив

Вiдстроченi податковi активи визнаються за усiма неоподатковуваними тимчасовими рiзницями у разi, якщо iснує iмовiрнiсть, що буде отриманий податковий прибуток, до якого можна застосувати неоподатковувану тимчасову рiзницю. Суттєвi оцiнки керiвництва необхiднi для визначення вартостi вiдстрочених податкових активiв, якi можуть бути визнанi виходячи з iмовiрних строкiв та рiвня оподатковуваного прибутку майбутнiх перiодiв, а також стратегiї податкового планування в майбутньому. 

3.3.	Змiни в облiковiй полiтицi та принципах розкриття iнформацiї

Змiн у облiковiй полiтицi протягом звiтного року не було.. 

3.4.	Основнi принципи облiкової полiтики

Критерiї  визнання  елементiв  фiнансової  звiтностi.
Активи - ресурси, контрольованi Пiдприємством, в результатi подiй минулих перiодiв вiд яких Пiдприємство  очiкує отримання економiчної вигоди в майбутньому.
 Зобов'язання - поточна заборгованiсть пiдприємства, що виникла в результатi подiй минулих перiодiв, врегулювання якої призведе до зменшення ресурсiв  пiдприємства, що мiстять економiчну вигоду.
 Капiтал ? частка, що залишається  в активах Пiдприємства пiсля вирахування всiх її зобов'язань.
 Дохiд - прирощення економiчних вигод протягом звiтного перiоду, у формi надходження (або збiльшення) активiв або зменшення зобов'язань, що приводить до збiльшення капiталу, не пов'язаного з внесками власникiв.
 Витрати - зменшення економiчних вигод протягом звiтного перiоду, що вiдбувається у формi вiдтоку активiв або збiльшення зобов'язань, що спричиняють зменшення капiталу, не пов'язаного з його розподiлом мiж власниками (акцiонерами).
 Визнанням у фiнансовiй звiтностi пiдлягають тi елементи, якi:
- вiдповiдають  визначенню одного з елементiв; та вiдповiдають критерiям визнання.
Критерiї визнання:
	 Iснує ймовiрнiсть отримання або вiдтоку майбутнiх економiчних вигод, пов'язаних з об'єктом  ;
об'єкт має вартiсть або оцiнку, яка може бути достовiрно оцiнена.
 До спецiального розпорядження керiвника Пiдприємства вважати всi активи, якi перебувають у власностi Пiдприємства, контрольованими i достовiрно оцiненими на пiдставi первинної вартостi, зазначеної в первинних документах на момент їх визнання.
 Вважати активами тi об'єкти, якi не використовуються в основнiй дiяльностi, але вiд яких очiкується отримання економiчних вигод у разi їх реалiзацiї третiм особам.
Об'єкти, якi не визнаються активами, затверджуються спецiальним розпорядженням керiвника Пiдприємства.
На пiдставi вимог п.ЯХ11 Концептуальної основи фiнансової звiтностi встановити порiг суттєвостi у розмiрi:
- 5% вiд пiдсумку вiдповiдно всiх активiв, всiх зобов'язань i власного капiталу - для визначення суттєвостi окремих об'єктiв облiку, що вiдносяться до активiв, зобов'язань i власного капiталу пiдприємства вiдповiдно;
- 2% чистого прибутку (збитку) пiдприємств - для визначення суттєвостi окремих видiв доходiв i витрат;
- 10-вiдсоткове вiдхилення балансової вартостi необоротних активiв вiд їх справедливої вартостi - для вiдображення переоцiнки або зменшення корисностi таких об'єктiв.
- 20,0  тис.грн для визнання активу основним засобом.
-50,0 тис. грн..  - пiд час виправлення помилок у фiнансовiй звiтностi минулих рокiв шляхом коригування сальдо статей на початок звiтного року ( операцiї, що не перевищують межу суттєвостi, вiдображаються у складi витрат/ доходiв, активiв, зобов'язань та капiталу звiтного перiоду). Визнання, оцiнку та розкриття iнформацiї в розрiзi об'єктiв бухгалтерського облiку здiйснювати з урахуванням нижчевикладеного:
Основнi засоби 
Основнi засоби - це матерiальнi об'єкти, що їх: 
а) утримують для використання у виробництвi або постачаннi товарiв чи наданнi послуг для надання в оренду або для адмiнiстративних цiлей; 
б) використовуватимуть, за очiкуванням, протягом бiльше одного року. 
Об"єкт основних засобiв, який вiдповiдає критерiям визнання активу оцiнюється за собiвартiстю.
Собiвартiсть - це сума сплачених грошових коштiв чи їх еквiвалентiв або справедлива вартiсть iншої форми компенсацiї, наданої для отримання активу на час його придбання або створення або (якщо прийнятно) сума, яку розподiляють на цей актив при первiсному визнаннi згiдно з конкретними вимогами iнших МСФЗ. 

Собiвартiсть об'єкта основних засобiв  визнається активом, якщо : 
а) є ймовiрнiсть, що майбутнi економiчнi вигоди, пов'язанi з об'єктом, надiйдуть до суб'єкта господарювання; 
б) собiвартiсть об'єкта можна достовiрно оцiнити. 

Собiвартiсть об'єкта основних засобiв складається з: 
а) цiни його придбання, включаючи iмпортнi мита та невiдшкодовуванi податки на придбання пiсля вирахування торговельних знижок та цiнових знижок. 
б) будь-яких витрат, якi безпосередньо пов'язанi з доставкою активу до мiсця розташування та приведення його в стан, необхiдний для експлуатацiї у спосiб, визначений управлiнським персоналом. 
в) первiсної попередньої оцiнки витрат на демонтаж, перемiщення об'єкта та вiдновлення територiї, на якiй вiн розташований, зобов'язання за якими суб'єкт господарювання бере або коли купує цей об'єкт, або коли використовує його протягом певного перiоду з метою, яка вiдрiзняється вiд виробництва запасiв протягом цього перiоду.
Обраною моделлю оцiнки є модель собiвартостi.. Пiсля визнання активом, об'єкт основних засобiв  облiковується за його собiвартiстю мiнус будь-яка накопичена амортизацiя та будь-якi накопиченi збитки вiд зменшення корисностi.  Рiшенням iнвентаризацiйної комiсiї пiдприємства щорiчно визначається ступiнь втрати корисностi об'єктiв основних засобiв за групами.  
  Для цiлей бухгалтерського облiку основнi засоби класифiкувати за такими групами:
 група 1 - земельнi дiлянки; 
група 2 - будинки, споруди та передавальнi пристрої; 
група 3 - машини та обладнання; 
група 4 - транспортнi засоби; 
група 5 - iнструменти, прилади, iнвентар (меблi).
Використаний метод амортизацiї має вiдображати очiкувану форму споживання майбутнiх економiчних вигiд вiд цього активу суб'єктом господарювання.
Результатом застосування прямолiнiйного методу амортизацiї є постiйнi вiдрахування протягом термiну корисного використання, якщо лiквiдацiйна вартiсть активу не змiнюється. 
Амортизацiю основних засобiв нараховувати прямолiнiйним методом iз застосуванням строкiв, установлених для кожного об'єкта основних засобiв, зокрема: 
будинки, споруди та передавальнi пристрої - 15-26 рокiв; 
транспортнi засоби - 8-15 рокiв; 
комп'ютерне обладнання - 4-5 рокiв; 
iнструменти та прилади - визначається iндивiдуально; 
машини та обладнання - визначається iндивiдуально.
Строк корисної експлуатацiї активу визначають, виходячи з очiкуваної корисностi активу для суб'єкта господарювання. 
Суму активу, що амортизується, слiд розподiляти на систематичнiй основi протягом строку його корисної експлуатацiї. 
Лiквiдацiйна вартiсть - це сума коштiв, яку Пiдприємства очiкує отримати за актив при його вибуттi пiсля закiнчення строку його корисного використання, за вирахуванням витрат на його вибуття. У разi якщо лiквiдацiйну вартiсть об'єктiв основних засобiв оцiнити не представляється можливим або вона не iстотна по сумах, лiквiдацiйна вартiсть не встановлюється.
 Лiквiдацiйну вартiсть та строк корисної експлуатацiї активу переглядати на  кiнець кожного фiнансового року та, якщо очiкування вiдрiзняються вiд попереднiх оцiнок, змiну (змiни) слiд вiдображати як змiну в облiковiй оцiнцi вiдповiдно до МСБО 8 "Облiковi полiтики, змiни в облiкових оцiнках та помилки". 
 Амортизацiю визнають, навiть якщо справедлива вартiсть активу перевищує його балансову вартiсть, оскiльки лiквiдацiйна вартiсть активу не перевищує його балансову вартiсть. Ремонт та технiчне обслуговування активу не звiльняє вiд необхiдностi нараховувати амортизацiю. 
Амортизацiю активу починають, коли вiн стає придатним для використання, тобто коли вiн доставлений до мiсця розташування та приведений у стан, у якому вiн придатний до експлуатацiї у спосiб, визначений управлiнським персоналом. Амортизацiю активу припиняють на одну з двох дат, яка вiдбувається ранiше: на дату, з якої актив класифiкують як утримуваний для продажу (або включають до лiквiдацiйної групи, яку класифiкують як утримувану для продажу) згiдно з МСФЗ 5, або на дату, з якої припиняють визнання активу.  
Припиняти визнання балансової вартостi об'єкта основних засобiв: 
а) пiсля вибуття, або 
б) коли не очiкують майбутнiх економiчних вигiд вiд його використання або вибуття. 
Прибуток чи збиток, що виникає вiд припинення визнання об'єкта основних засобiв,  включати до прибутку чи збитку, коли припиняється визнання об'єкта .
Нематерiальнi активи
Нематерiальний актив - немонетарний актив, який не має фiзичної субстанцiї та може бути iдентифiкований. 
Актив є iдентифiкованим, якщо вiн: 
a) може бути вiдокремлений, тобто його можна вiдокремити або вiддiлити вiд суб'єкта господарювання i продати, передати, лiцензувати, здати в оренду або обмiняти iндивiдуально або разом з пов'язаним з ним контрактом, iдентифiкованим активом чи зобов'язанням, незалежно вiд того, чи має суб'єкт господарювання намiр зробити це, 
або 
б) виникає внаслiдок договiрних або iнших юридичних прав, незалежно вiд того, чи можуть вони бути переданi або вiдокремленi вiд суб'єкта господарювання або ж вiд iнших прав та зобов'язань. 
Нематерiальний актив слiд визнавати, якщо i тiльки якщо: 
a) є ймовiрнiсть того, що майбутнi економiчнi вигоди, якi вiдносяться до активу, надходитимуть до суб'єкта господарювання; та 
б) собiвартiсть активу можна достовiрно оцiнити. 
 Нематерiальний актив слiд первiсно оцiнювати за собiвартiстю .

 Витрати на придбання окремого нематерiального активу складаються iз цiни його придбання, включаючи ввiзнi мита i невiдшкодованi податки на придбання, та витрат, якi можна прямо вiднести до пiдготовки даного активу для використання за призначенням. Витрати на придбання, розробку, утримання, полiпшення нематерiальних активiв з метою визнання та оцiнки об'єкта нематерiальних активiв вiдображаються за такими групами:
 група 1 - права користування природними ресурсами; 
група 2 - права користування майном; 
група 3 - права на комерцiйнi позначення; 
група 4 - права на об'єкти промислової власностi; 
група 5 - авторське право та сумiжнi з ним права;
 група 6 - iншi нематерiальнi активи. 
Патенти i лiцензiї, придбанi на строк бiльше одного року, визнаються у фiнансовiй звiтностi нематерiальними активами. Витрати пiдприємства, пов'язанi з науково-технiчним забезпеченням господарської дiяльностi, списуються на витрати поточного перiоду по мiрi їх виконання. Лiквiдацiйна вартiсть нематерiальних активiв прирiвнюється до нуля. Iнвентаризацiйна комiсiя пiдприємства щорiчно перевiряє об'єкти нематерiальних активiв на предмет їх знецiнення за групами. 

Пiсля первiсного визнання нематерiальний актив  вiдображати за його собiвартiстю за вирахуванням будь-якої накопиченої амортизацiї та будь-яких накопичених збиткiв вiд зменшення корисностi. 
Суму нематерiального активу з визначеним термiном корисної експлуатацiї, що амортизується,  розподiляти на систематичнiй основi протягом термiну його корисного використання.
 Амортизацiю починати, коли цей актив стає придатним до використання, тобто коли вiн доставлений до мiсця розташування та приведений у стан, у якому вiн придатний до експлуатацiї у спосiб, визначений управлiнським персоналом.
 Амортизацiю  припиняти на одну з двох дат, яка вiдбувається ранiше: на дату, з якої актив класифiкується як утримуваний для продажу (або включається до лiквiдацiйної групи) вiдповiдно до МСФЗ 5, або на дату, з якої припиняється визнання цього активу.
 Метод амортизацiї, використаний для активу, має вiдображати очiкувану форму споживання економiчних вигiд вiд цього активу суб'єктом господарювання. 
Для розподiлу суми активу, що амортизується, на систематичнiй основi протягом термiну його корисної експлуатацiї нарахування амортизацiї нематерiальних активiв  здiйснювати iз застосуванням прямолiнiйного методу протягом строку їх корисного використання. 
Лiквiдацiйну вартiсть нематерiального активу з визначеним строком корисної експлуатацiї слiд приймати за нуль, за винятком випадкiв, коли: 
a) iснує зобов'язання третьої сторони придбати актив наприкiнцi строку його корисної експлуатацiї, 
або 
б) є активний ринок (як визначено в МСФЗ 13) для такого активу та: 
i) лiквiдацiйну вартiсть можна буде визначити посиланням на цей ринок; та ii) iснує висока ймовiрнiсть, що такий ринок iснуватиме наприкiнцi строку корисної експлуатацiї активу. 
Визнання нематерiального активу слiд припиняти: 
a) в разi його вибуття, або 
б) якщо вiд його використання або вибуття не очiкується майбутнi економiчнi вигоди. 
 Iнвестицiйна нерухомiсть 
Iнвестицiйною нерухомiстю вважати будiвлi та споруди, якi утримуються з метою отримання орендних платежiв вiдповiдно до МСБО (IAS) 40 "Iнвестицiйна нерухомiсть". Основним критерiєм розподiлу iнвестицiйної та операцiйної нерухомостi у разi, якщо один i той же об'єкт основних засобiв використовується i як iнвестицiйна, i як операцiйна нерухомiсть (якщо неможливо роздiлити об'єкт на частини), вважати площу об'єкта, що використовується. Якщо частки певних видiв нерухомостi не можуть бути проданi окремо, нерухомiсть вважати iнвестицiйною, якщо лише незначна її частка (менше 10 %) утримується для використання у виробництвi або у постачаннi товарiв чи наданнi послуг, або для адмiнiстративних цiлей. Оцiнку iнвестицiйної нерухомостi пiсля визнання здiйснювати за моделлю на основi собiвартостi, що передбачає оцiнку iнвестицiйної нерухомостi за вимогами МСБО (IAS) 16, визначеними для такої моделi. 
Амортизацiю на об'єкти iнвестицiйної нерухомостi нараховувати за прямолiнiйним методом. Лiквiдацiйну вартiсть об'єктiв iнвестицiйної нерухомостi з метою нарахування амортизацiї прийняти рiвною нулю. 
Витрати за позиками.
 Пiдприємства для складання фiнансової звiтностi застосовує пiдхiд до облiку витрат на позики, у вiдповiдностi  до МСБО 23.
Витрати за позиками (процентнi та iншi витрати, понесенi у зв'язку iз залученням позикових коштiв) визнаються як витрати того перiоду, в якому вони понесенi, з вiдображенням у звiтi про фiнансовi результати, крiм квалiфiкованих активiв.
 Запаси 
Запаси - це активи, якi: 
а) утримуються для продажу у звичайному ходi бiзнесу; 
б) перебувають у процесi виробництва для такого продажу 
або 
в) iснують у формi основних чи допомiжних матерiалiв для споживання у виробничому процесi або при наданнi послуг. 
Запаси включають товари, що були придбанi та утримуються для перепродажу. Запаси включають також готову вироблену продукцiю або незавершене виробництво суб'єкта господарювання й основнi та допомiжнi матерiали, призначенi для використання в процесi виробництва. 
Запаси оцiнюють за меншою з таких двох величин: собiвартiсть та чиста вартiсть реалiзацiї. 
Собiвартiсть запасiв  включає всi витрати на придбання, витрати на переробку та iншi витрати, понесенi пiд час доставки запасiв до їх теперiшнього мiсцезнаходження та приведення їх у теперiшнiй стан. 
 Витрати на придбання запасiв складаються з цiни придбання, ввiзного мита та iнших податкiв (окрiм тих, що згодом вiдшкодовуються суб'єктовi господарювання податковими органами), а також з витрат на транспортування, навантаження i розвантаження та iнших витрат, безпосередньо пов'язаних з придбанням готової продукцiї, матерiалiв та послуг. Торговельнi знижки, iншi знижки та iншi подiбнi їм статтi вираховуються при визначеннi витрат на придбання. 
Iншi витрати включаються в собiвартiсть запасiв лише тiєю мiрою, якою вони були понесенi при доставцi запасiв до їх теперiшнього мiсцезнаходження та приведення в теперiшнiй стан. 
Витрати, якi виключаються iз собiвартостi запасiв i визнаються як витрати перiоду, в якому вони понесенi: 
а) понаднормовi вiдходи матерiалiв, витрати на оплату працi або iншi виробничi витрати; 
б) витрати на зберiгання, крiм тих витрат, якi зумовленi виробничим процесом i є необхiдними для пiдготовки до наступного етапу виробництва; 
в) адмiнiстративнi накладнi витрати, не пов'язанi з доставкою запасiв до їх теперiшнього мiсцезнаходження та приведенням у теперiшнiй стан; та 
г) витрати на продаж. 
Облiк усiх транспортно-заготiвельних витрат вести на окремому субрахунку. Витрати розподiляти мiж сумою залишку запасiв на кiнець мiсяця i сумою запасiв, що вибули у цьому мiсяцi згiдно з МСБО (IAS) 2. 
Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне їх найменування.
Собiвартiсть запасiв,визначати за формулою "перше надходження - перший видаток" (ФIФО). Застосовувати одну i ту саму формулу собiвартостi для всiх запасiв  однакового характеру та використання. 
 Формула ФIФО припускає, що одиницi запасiв, якi були придбанi або виробленi першими, продаються першими, а отже, одиницi, якi залишаються в запасах на кiнець перiоду, є тими, що були придбаними або виробленими останнiми.  
Запаси вiдображати в бухгалтерському облiку i звiтностi за найменшою iз двох оцiнок: первiсною вартiстю або чистою вартiстю реалiзацiї. 
 Запаси списуються до чистої вартостi реалiзацiї на iндивiдуальнiй основi. 
Попереднi оцiнки чистої вартостi реалiзацiї базуються на найбiльш достовiрних фактах, якi були на момент здiйснення попереднiх оцiнок очiкуваної суми реалiзацiї запасiв. При цих попереднiх оцiнках беруть до уваги коливання цiни або собiвартостi.
Коли запаси реалiзованi, їхня балансова вартiсть  визнається витратами перiоду, в якому визнається вiдповiдний дохiд. Сума будь якого часткового списання запасiв до їх чистої вартостi реалiзацiї та всi втрати запасiв визнається витратами перiоду, в якому вiдбувається часткове списання або збиток. Сума будь-якого сторнування будь-якого часткового списання запасiв, що виникає в результатi збiльшення чистої вартостi реалiзацiї, повинна визнаватися як зменшення суми запасiв, визнаної як витрати в перiодi, в якому вiдбулося сторнування. 
 Запаси, якi не приноситимуть пiдприємству економiчних вигiд у майбутньому, визнавати нелiквiдними i списувати в бухгалтерському облiку, а при складаннi фiнансової звiтностi не вiдображати в балансi, а показувати на окремому субрахунку позабалансового рахунка 07. 
Дебiторська заборгованiсть
 Дебiторська заборгованiсть - це непохiднi фiнансовi активи з фiксованими платежами або платежами, якi пiдлягають визначенню та не мають котирування на активному ринку, за винятком тих: 
а) що їх суб'єкт господарювання має намiр продати негайно або в найближчий час, що їх слiд класифiкувати як утримуванi для продажу, а також тих, що їх суб'єкт господарювання пiсля первiсного визнання визначає за справедливою вартiстю з вiдображенням переоцiнки як прибутку або збитку; 
б) що їх суб'єкт господарювання пiсля первiсного визнання визначає як доступнi для продажу, 
в) щодо яких утримувач може не вiдшкодувати значною частиною всю суму початкової iнвестицiї, з iнших причин, нiж зменшення кредиту, якi слiд класифiкувати, як доступнi для продажу. 
Амортизована собiвартiсть фiнансового активу  - це сума, за якою фiнансовий актив чи зобов'язання оцiнюється при первiсному визнаннi, мiнус виплати основної суми, плюс (або мiнус) накопичена амортизацiя будь-якої рiзницi мiж цiєю первiсною сумою та сумою погашення iз застосуванням методу ефективного вiдсотка та мiнус будь-яке зменшення (прямо чи через застосування рахунку резервiв) унаслiдок зменшення корисностi або неможливостi iнкасацiї.
Метод ефективного вiдсотка - це метод обчислення амортизованої собiвартостi фiнансового активу або фiнансового зобов'язання (або групи фiнансових активiв чи фiнансових зобов'язань) та розподiлу доходу чи витрат вiд вiдсоткiв на вiдповiдний перiод. 

Дебiторську заборгованiсть визнавати активом, якщо iснує ймовiрнiсть отримання пiдприємством майбутнiх економiчних вигiд та її можна достовiрно визначити. Показники дебiторської заборгованостi вiдображаються у фiнансовiй звiтностi за чистою реалiзацiйною вартiстю, що дорiвнює сумi дебiторської заборгованостi за вирахуванням резерву сумнiвних боргiв. Величина резерву сумнiвних боргiв визначається один раз на рiк за методом застосування класифiкацiї дебiторської заборгованостi за термiнами непогашення. Не включати до розрахунку резерву сумнiвних боргiв суми поточної  дебiторської заборгованостi iз строком виникнення до 12 мiсяцiв. 
Дисконтування встановлюється через формування резерву сумнiвних боргiв..
 Якщо суми нарахованого резерву недостатньо для списання безнадiйної дебiторської заборгованостi, таке перевищення заборгованостi над резервом вiдноситься на витрати звiтного перiоду. Частину довгострокової дебiторської заборгованостi, яка пiдлягає погашенню протягом 12 мiсяцiв iз дати балансу, вiдображати на ту саму дату у складi поточної дебiторської заборгованостi. Довгострокову дебiторську заборгованiсть, на яку нараховуються проценти, вiдображати в балансi за її теперiшньою вартiстю. Визначення цiєї вартостi залежить вiд виду заборгованостi та строку її погашення. 
Зобов'язання та забезпечення 
Зобов'язання визнавати лише тодi, коли актив отриманий або коли пiдприємство має безвiдмовну угоду придбати актив за умови, що його оцiнка може бути достовiрно визначена та iснує ймовiрнiсть зменшення економiчних вигiд у майбутньому внаслiдок його погашення. Якщо на дату балансу ранiше визнане зобов'язання не пiдлягає погашенню, то його суму включати до складу доходу звiтного перiоду. Довгострокове зобов'язання за кредитною угодою (якщо угода передбачає погашення зобов'язання на вимогу кредитора (позикодавця) у разi порушення певних умов, пов'язаних iз фiнансовим станом позичальника), умови якої порушенi, вважати довгостроковим, якщо: позикодавець до затвердження фiнансової звiтностi погодився не вимагати погашення зобов'язання внаслiдок порушення угоди; не очiкуються подальшi порушення кредитної угоди протягом 12 мiсяцiв iз дати балансу. Довгостроковi зобов'язання, на якi нараховуються вiдсотки, вiдображати в балансi за їх теперiшньою вартiстю. Визначення цiєї вартостi залежить вiд виду зобов'язання та умов їх виникнення. Зобов'язання, якi були спочатку класифiкованi як довгостроковi, але строк погашення яких на дату балансу менше 12 мiсяцiв, слiд перекласифiкувати у поточнi. Поточнi зобов'язання вiдображати в балансi за сумою погашення. 
Забезпеченням вважати зобов'язання з невизначеним строком або сумою. Забезпечення визнається в бухгалтерському облiку вiдповiдно до МСБО (IAS) 37 "Забезпечення, умовнi зобов'язання та умовнi активи", якщо: суб'єкт господарювання має iснуюче зобов'язання (юридичне i конструктивне) внаслiдок минулої подiї; iмовiрно, що вибуття ресурсiв, якi втiлюють в собi економiчнi вигоди, буде необхiдним для виконання зобов'язання; можна достовiрно оцiнити суму зобов'язання. У разi невиконання вищенаведених умов забезпечення не визнається.
 Забезпечення на оплату вiдпусток створювати на пiдприємствi за методикою, визначеною дiючим законодавством.
 Забезпечення на оплату вiдпусток працiвникам. На субрахунку 471 "Забезпечення виплат вiдпусток" ведеться облiк руху та залишкiв коштiв на оплату чергових вiдпусток працiвникам.
          На цьому субрахунку також узагальнюється iнформацiя про забезпечення обов'язкових вiдрахувань (зборiв) вiд забезпечення виплат вiдпусток на вiдрахування на загальнообов'язкове державне соцiальне страхування.
     На кiнець звiтного року Пiдприємство проводить iнвентаризацiю залишкiв невикористаних вiдпусток, на основi фактичних даних перераховує резерв за звiтний рiк i проводить коригування на рiзницю мiж попередньо нарахованим резервом за одинадцять мiсяцiв та перерахованим резервом за звiтний рiк.
Оренда 
 Оренда класифiкується як фiнансова оренда, коли за умовами оренди передаються в основному всi ризики та вигоди, пов'язанi з експлуатацiєю активу, i оренда вiдповiдає одному з критерiїв визнання певного в МСФЗ 16 "Оренда". Усi iншi види оренди класифiкуються як операцiйна оренда.
Оренда класифiкується як фiнансова оренда, якщо вона передає в основному всi ризики та винагороди вiд володiння. Оренда класифiкується як операцiйна оренда, якщо вона не передає в основному всi ризики та винагороди вiд володiння.
Класифiкацiю оренди (визнання фiнансовою чи операцiйною - ред.) здiйснюють на початку оренди i не змiнюють протягом усього строку оренди, якщо орендар i орендодавець не погоджуються змiнити положення орендного договору (за винятком укладання нового договору оренди).
 Активи, якi утримуються на умовах фiнансової оренди, визнаються активами Пiдприємства  за найменшою з вартостi або справедливої  вартостi мiнiмальних орендних платежiв на дату отримання. Вiдповiдна заборгованiсть включається в баланс як зобов'язання з фiнансової оренди, з подiлом на довгострокову i 
Не застосовувати вимоги параграфiв 22-49 до короткострокової оренди чи оренди, за якою базовий актив є малоцiнним ( до 5000 євро) i  визнавати  оренднi платежi, пов'язанi з такою орендою, як витрати на прямолiнiйнiй основi протягом строку оренди 
 У разi надання в операцiйну оренду майна Пiдприємства , суми, що пiдлягають отриманню вiд орендаря, вiдображаються як iнший операцiйний дохiд у сумi нарахованих поточних платежiв.
Фiнансовi  iнвестицiї.
  Фiнансовi iнвестицiї облiковуються вiдповiдно до МСБО 32 i 39. З метою складання фiнансової звiтностi класифiкуються за категорiями:
 - призначенi для торгiвлi;
 - утримуванi до погашення;
 - наявнi для продажу;
 - iнвестицiї в асоцiйованi компанiї.
 Iнвестицiї, призначенi для продажу облiковуються за справедливою вартiстю з вiднесенням її змiн на прибуток або збиток.
 Iнвестицiї, мають фiксований термiн погашення i утримуванi до погашення облiковуються за амортизованою собiвартiстю. Iнвестицiї, якi не мають фiксованого термiну погашення, облiковуються за собiвартiстю.
Iнвестицiї в асоцiйованi компанiї враховуються за пайовим методом.
 Виплати працiвникам 
Оплата працi працiвникiв пiдприємства здiйснюється згiдно, затвердженим штатним розписом пiдприємства, установленими тарифними ставками, iз використанням даних табельного облiку робочого часу. Виплати працiвникам премiй (бонусiв) за спецiальною системою, розробленою на пiдприємствi, якi не передбаченi актами чинного законодавства, та допомоги з тимчасової непрацездатностi за рахунок пiдприємства вiдносяться до iнших витрат операцiйної дiяльностi.
 Доходи 
Вiдповiдно до вимог МСФЗ (IAS) 15 "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами" суб'єкт господарювання облiковує договiр з клiєнтом, який належить до сфери застосування цього стандарту, тiльки тодi, коли виконуються всi перелiченi далi критерiї: а) сторони договору схвалили договiр (письмово, усно чи у вiдповiдностi з iншою звичною практикою ведення бiзнесу) i готовi виконувати свої зобов'язання; б) суб'єкт господарювання може визначити права кожної сторони вiдносно товарiв або послуг, якi будуть передаватися; в) суб'єкт господарювання може визначити умови оплати за товари або послуги, якi будуть передаватися; г) договiр має комерцiйну сутнiсть (тобто очiкується, що ризик, час або сума майбутнiх грошових потокiв суб'єкта господарства змiняться внаслiдок договору); та г) цiлком iмовiрно, що суб'єкт господарювання отримає компенсацiю, на яку вiн матиме право в обмiн на товари або послуги, якi будуть переданi клiєнту. Оцiнюючи, чи достатньо високою є ймовiрнiсть отримання суми компенсацiї, суб'єкт господарювання повинен розглянути лише здатнiсть клiєнта та його намiр виплатити таку суму компенсацiї, коли настане час її сплати. Сума компенсацiї, на яку суб'єкт господарювання матиме право, може бути меншою, нiж цiна, вказана у договорi, якщо компенсацiя є змiнною величиною через те, що суб'єкт господарювання запропонував клiєнтовi цiнову концесiю . Договiр - це угода мiж двома або бiльше сторонами, яке породжує права та обов'язки, якi є юридично обов"язковими. Юридична обов'язковiсть прав i обов'язкiв у договорi є питанням законодавства.
Суб'єкт господарювання визнає дохiд вiд звичайної дiяльностi, коли (або у мiру того, як) суб'єкт господарювання задовольняє зобов'язання щодо виконання, передаючи обiцяний товар або послугу (тобто актив) клiєнтовi. Актив передається, коли (або у мiру того, як) клiєнт отримує контроль над таким активом. 
В момент укладення договору суб'єкт господарювання оцiнює товари або послуги, обiцянi в договорi з клiєнтом, та визначає як зобов'язання щодо виконання кожну обiцянку передати клiєнтовi або а) товар чи послугу (або сукупнiсть товарiв чи послуг), якi є вiдокремленими; або (б) серiю вiдокремлених товарiв або послуг, якi по сутi є однаковими та передаються клiєнтовi за однiєю i тiєю самою схемою .
Суб'єкт господарювання визнає дохiд вiд звичайної дiяльностi, коли (або у мiру того, як) суб'єкт господарювання задовольняє зобов'язання щодо виконання, передаючи обiцяний товар або послугу (тобто актив) клiєнтовi. Актив передається, коли (або у мiру того, як) клiєнт отримує контроль над таким активом. 
Визначення цiни операцiї . Щоб визначити цiну операцiї, суб'єкт господарювання має розглянути умови договору та свою звичну практику бiзнесу. Цiна операцiї - це сума компенсацiї, яку суб'єкт господарювання очiкує отримати право в обмiн на передачу клiєнтовi обiцяних товарiв або послуг за винятком сум, зiбраних вiд iменi третiх осiб (наприклад, деяких податкiв на продаж). Компенсацiя, обiцяна в договорi з клiєнтом, може включати фiксованi суми, змiннi суми або i тi й тi суми. 
Визначення :
Договiр (contract) Угода мiж двома або бiльше сторонами, яка породжує юридично обов'язковi права та обов'язки. Договiрний актив (contract asset) Право суб'єкта господарювання на компенсацiю в обмiн на товари або послуги, якi суб'єкт господарювання передав клiєнтовi, якщо таке право обумовлене не плином часу, а iншими чинниками (наприклад майбутнiми результатами дiяльностi суб'єкта господарювання) Договiрне зобов'язання (contract liability) Зобов'язання суб'єкта господарювання передати товари або послуги клiєнтовi, за якi суб'єкт господарювання отримав компенсацiю (або настав строк сплати такої суми) вiд клiєнта. Клiєнт (customer) Сторона, яка уклала з суб'єктом господарювання договiр на отримання товарiв або послуг, якi є результатом звичайної дiяльностi суб'єкта господарювання, в обмiн на компенсацiю. Дохiд (income) Збiльшення економiчних вигiд протягом звiтного перiоду у формi надходжень або покращення активiв або зменшення зобов'язань, що веде до збiльшення власного капiталу, окрiм збiльшення власного капiталу, пов'язаного з отриманням внескiв вiд учасникiв власного капiталу. Зобов'язання щодо виконання (performance obligation) Обiцянка в договорi з клiєнтом передати клiєнтовi або (a) товар чи послуги (або набiр товарiв чи послуг), якi є вiдокремленими; або (б) серiю вiдокремлених товарiв або послуг, якi є практично однаковими i якi передаються клiєнтовi за однаковою схемою. Дохiд вiд звичайної дiяльностi (revenue) Дохiд виникає в ходi звичайної дiяльностi суб'єкта господарювання. Окремо взята цiна продажу (товару або послуги) stand-alone selling price (of a good or service) Цiна, за якою суб'єкт господарювання продав би обiцяний товар або послуги клiєнтовi окремо. Цiна операцiї (для договору з клiєнтом) transaction price (for a contract with a customer) Сума компенсацiї, на яку суб'єкт господарювання очiкує мати право в обмiн на передачу клiєнтовi товарiв або послуг, за винятком сум, зiбраних вiд
Витрати 
На пiдприємствi використовується попередiльний метод облiку в розрiзi виробничих цехiв (дiльниць) за елементами витрат. Незавершене виробництво та готова продукцiя вiдображаються у фiнансовiй звiтностi за фактичною собiвартiстю. Для калькулювання фактичної собiвартостi продукцiї, що випускається в Пiдприємствi застосовується попередiльний метод облiку витрат на виробництво.
Об'єктом калькулювання виступає передiл - сукупнiсть технологiчних операцiй, у результатi яких отримують промiжний продукт (напiвфабрикат), або закiнчений готовий продукт.
Бухгалтерський облiк витрат дiяльностi здiйснювати за видами дiяльностi виходячи з їх функцiї з використанням рахункiв класу 9 "Витрати дiяльностi". До виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг) включати: прямi матерiальнi витрати; прямi витрати на оплату працi; iншi прямi витрати; змiннi загальновиробничi витрати та постiйнi розподiленi загальновиробничi витрати. Змiннi загальновиробничi витрати розподiляти на кожний об'єкт витрат з використанням бази розподiлу - вiд матерiальних витрат виходячи iз фактичної потужностi звiтного перiоду. 
Постiйнi загальновиробничi витрати розподiляти на кожний об'єкт витрат з урахуванням бази розподiлу - вiд матерiальних витрат, виходячи з нормальної потужностi. Нерозподiленi постiйнi загальновиробничi витрати включати до складу собiвартостi реалiзованої продукцiї (робiт, послуг). При перерахунку доходiв, витрат i коштiв в iноземнiй валютi застосовувати офiцiйний курс, установлений НБУ. Витрати, що формують собiвартiсть реалiзованих товарiв, виконаних робiт, наданих послуг, уважати витратами того звiтного перiоду, у якому визнано доходи вiд реалiзацiї таких товарiв, робiт, послуг. Витрати, пов'язанi з операцiйною дiяльнiстю, якi не включаються до собiвартостi реалiзованої продукцiї, є витратами звiтного перiоду. Фiнансовi витрати не капiталiзувати, а визнавати витратами того перiоду, у якому вони були здiйсненi. Для здiйснення податкових розрахункiв витрати визнавати вiдповiдно до дiючого податкового законодавства, зокрема Податкового кодексу України.
Незавершене виробництво та готова продукцiя вiдображаються у фiнансовiй звiтностi за фактичною собiвартiстю. Для калькулювання фактичної собiвартостi продукцiї, що випускається в Пiдприємствi застосовується попередiльний метод облiку витрат на виробництво.
Об'єктом калькулювання виступає передiл - сукупнiсть технологiчних операцiй, у результатi яких отримують промiжний продукт (напiвфабрикат), або закiнчений готовий продукт.
розподiляються на кожну одиницю виробництва на базi фактичного використання виробничих потужностей. Пiдприємства  використовує наступнi статтi калькуляцiї:
а) основна технологiчна сировина;
б) допомiжна сировина i матерiали;
в) технологiчнi енергоресурси;
г) амортизацiя виробничих основних фондiв i нематерiальних активiв, безпосередньо пов`язаних з виробництвом продукцiї,
г) заробiтна плата i нарахування на неї для основного технологiчного персоналу;
д) загальновиробничi витрати.
Визначення  i склад  прямих витрат у виробничiй собiвартостi до них належать:
-	прямi матерiальнi витрати,
-	прямi витрати на оплату працi,
-	iншi прямi витрати
-	непрямi витрати- це загальновиробничi повязанi з управлiнням виробництва.

Витрати на переробку запасiв охоплюють витрати, прямо пов'язанi з одиницями виробництва, наприклад оплата працi виробничого персоналу. Вони також включають систематичний розподiл постiйних та змiнних виробничих накладних витрат, що виникають при переробцi матерiалiв у готову продукцiю. Постiйнi виробничi накладнi витрати - це тi непрямi витрати на виробництво, якi залишаються порiвняно незмiнними незалежно вiд обсягу виробництва, такi як амортизацiя, утримання будiвель i обладнання заводу, а також витрати на управлiння та адмiнiстративнi витрати заводу. Змiннi виробничi накладнi витрати - це такi непрямi витрати на виробництво, якi змiнюються прямо (або майже прямо) пропорцiйно обсягу виробництва, такi як витрати на допомiжнi матерiали та непрямi витрати на оплату працi. 
 Розподiл постiйних виробничих накладних витрат на витрати, пов'язанi з переробкою, базується на нормальнiй потужностi виробничого устаткування. Нормальна потужнiсть - це очiкуваний рiвень виробництва, якого можна досягти в середньому протягом кiлькох перiодiв або сезонiв за звичайних обставин, якщо взяти до уваги зменшення потужностi, що виникає в результатi запланованого обслуговування виробництва. Можна використовувати фактичний рiвень виробництва, коли вiн приблизно дорiвнює нормальнiй потужностi. Сума постiйних накладних витрат, розподiлених на кожну одиницю виробництва, не зростає внаслiдок низького рiвня виробництва або простоїв. Нерозподiленi накладнi витрати визнаються витратами того перiоду, в якому вони понесенi. 
 Обкладення податком на прибуток
 Розрахунок витрат (доходiв) з податку на прибуток здiйснювати вiдповiдно до вимог МСБО (IAS) 12 "Податки на прибуток" з визнанням вiдстрочених податкових активiв та зобов'язань. Суми вiдстрочених податкових активiв (зобов'язань) визначати один раз на рiк за пiдсумками звiтного року при складаннi рiчної фiнансової звiтностi з їх наступним вiдображенням у вiдповiдних звiтних формах. У промiжнiй фiнансовiй звiтностi наводити суми вiдстрочених податкових активiв (зобов'язань), розрахованих станом на 31 грудня попереднього звiтного року. Витрати (доходи) з податку на прибуток вiдображати у Звiтi про фiнансовi результати так: у промiжнiй звiтностi - суму поточного податку на прибуток; у рiчнiй - податок на прибуток, обчислений згiдно з вимогами МСФЗ.
Розкриття iнформацiї в розрiзi звiтних сегментiв 
Iнформацiю про сегменти дiяльностi для її розкриття в повному комплектi фiнансової звiтностi формувати вiдповiдно до МСФЗ (IFRS) 8 "Операцiйнi сегменти" в розрiзi операцiйного сегмента "Виробництво", який є прiоритетним. 
Подiї, що вiдбулися пiсля звiтної дати
 Керiвництво пiдприємства  визначає порядок, дату пiдписання фiнансової звiтностi та осiб уповноважених пiдписувати звiтнiсть.
 При складаннi фiнансової звiтностi пiдприємства  враховує подiї   що вiдбулися пiсля звiтної дати та вiдображає їх у фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до МСБО 10.
Функцiональна валюта та валюта звiтностi
 Валютою звiтностi, яка використовується для подання фiнансової звiтностi, вважати нацiональну валюту України - гривня. 

4.	Чистий дохiд (виручка) вiд реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг) 

За рiк, що закiнчився 31 грудня, чистий дохiд включав:
	2023р.	2024 р.
		
 Виробництво та реалiзацiя цегли керамiчної повнотiлої рядової, продаж пiску	10573	7727
	10573	7727

5. Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (товарiв, робiт, послуг)
За рiк, що закiнчився 31 грудня, собiвартiсть реалiзованої продукцiї (товарiв, робiт, послуг) включала:
	
	2023 р.	2024 р.

Сировина та витратнi матерiали	2095	3646
Витрати на персонал та нарахування на витрати	____2234__	1795
Знос та амортизацiя                                                              	____166__	110
Iншi витрати	4290	3477
	8785	9028

6. Адмiнiстративнi витрати

За рiк, що закiнчився 31 грудня, адмiнiстративнi витрати включали:

	2023 р.	2024 р.
Витрати на персонал та вiдповiднi нарахування	452	294
Витрати на банкiвськi послуги, страхування та iншi професiйнi послуги 	289	55
		
Знос та амортизацiя 		
Iншi витрати	782	268
	1523	617
7. Витрати на збут
За рiк, що закiнчився 31 грудня, адмiнiстративнi витрати включали:

	2023 р.	2024 р.
Сировина та витратнi матерiали	2421	1175
Витрати на персонал та вiдповiднi нарахування 		
		
Знос та амортизацiя 		
Iншi витрати	11	
	2432	1175

8. Iншi операцiйнi витрати
За рiк, що закiнчився 31 грудня, iншi операцiйнi витрати включали:
	2023 р.	2024 р.
Витрати на персонал та вiдповiднi нарахування	-	-
Знос та амортизацiя	-	-
Iншi операцiйнi витрати	328	111
	328	111

Iншi операцiйнi доходи
За рiк, що закiнчився 31 грудня, iнших операцiйних доходiв не було:
	2023 р.	2024 р.

	-
Iншi операцiйнi доходи                                                                                          

9. Податок на прибуток вiд звичайної дiяльностi . Податок на прибуток вiд звичайної дiяльностi 

За рiк, що закiнчився, податок на прибуток вiд звичайної дiяльностi включав:
	2023 р.	2024 р.
Витрати з поточного податку на прибуток	33	45
Вiдстрочений податок на прибуток		-
Всього витрат з податку на прибуток 	33	45

10. Вiдстроченi податковi активи та зобов'язання
Станом на 31 грудня 2023 та 2024 рр. вiдстрочений податок на прибуток не виникав.				

11. Основнi засоби та незавершенi капiтальнi iнвестицiї
Змiни у балансовiй вартостi основних засобiв та незавершених капiтальних iнвестицiй протягом 2023-2024 рокiв були такими:
Станом на 31 грудня 2024 року основнi засоби Товариства були представленi наступним чином:

	Будинки, споруди та передавальнi пристрої	Машини та обладнання	Транспортнi засоби	Iнструменти, прилади, iнвентар	Незавершенi капiтальнi iнвестицiї 	Малоцiннi необоротнi матерiальнi активи	Всього
Первiсна вартiсть станом на початок звiтного року	1417	1469	108			163	3158

Первiсна вартiсть станом на кiнець звiтного перiоду	1417	1469	108			163	3158

Накопичена амортизацiя станом на початок звiтного року	1033	1123	100			83	2339
Амортизацiйнi нарахування за звiтний перiод	30	73	7				110
Вибуло							
Надiйшло							

  На кiнець звiтного перiоду на балансi Товариства облiковуються основнi засоби за 0 вартiстю, якi продовжують використовуватись в сумi 1637 тис. грн. Товариство планує  в подальшому використосувати данi основнi засоби. 

  Товариство використовує земельну дiлянку для видобутку глини , маючи договiр оренди з 13 червня 2016 року . Плата  за землю проводиться у вiдсотках, встановлених сiльськими радами,  вiдповiдно до нормативної грошової оцiнки земель.

12. Виробничi запаси
Станом на 31 грудня виробничi запаси включали:

Запаси	31 грудня 2023 року	31 грудня 2024 року
Сировина i матерiали	597	339
Паливо	714	134
Тара i тарнi матерiали		
Будiвельнi матерiали	307	
Запаснi частини	25	
Малоцiннi та швидкозношуванi предмети	2	
Незавершене виробництво		
Готова продукцiя	3489	1061
Товари		
Всього:		 
	5134	          1534

13. Дебiторська заборгованiсть за товари, роботи, послуги
Станом на 31 грудня дебiторська заборгованiсть включала:

	31 грудня 2023 р.	 31 грудня 2024 р.
Дебiторська заборгованiсть 
	
86	47
	86	47

В середньому, контрактний термiн погашення дебiторської заборгованостi складає 60 
днiв.

14. Дебiторська заборгованiсть за виданими авансами 
Станом на 31 грудня дебiторська заборгованiсть за виданими авансами включала:

	31 грудня 2023 р.	31 грудня 2024 р.
Авансовi платежi за послуги		
Авансовi платежi за товари та послуги		

15. Грошовi кошти та їх еквiваленти
Станом на 31 грудня грошовi кошти та їх еквiваленти включали:

	31 грудня 2023 р.	31 грудня 2024 р.
Грошовi кошти на банкiвських рахунках у гривнi	75	5
Депозити 	-	-
	75	5

16. Власний капiтал
 Зареєстрований статутний капiтал на 31 грудня 2023 р та  2024 р. склав  500 000,00 грн. подiлений на 2 500 000 штук простих iменних акцiй номiнальною вартiстю 0,20 грн.
Додатковий капiтал на 31 грудня 2023 р. та  2024 р.  становить  547,8 тис. грн.
Нерозподiлений збиток склав   3249 тис. грн. 
Через збитки минулих рокiв у Товариства виникло вiд"ємне сальдо по роздiлу "Власний капiтал" в сумi 9080 тис. грн..

17. Кредиторська заборгованiсть за товари, роботи, послуги

Станом на 31 грудня кредиторська заборгованiсть включала:

	31 грудня 2023 р.	31 грудня 2024р.
Кредиторська заборгованiсть за товари,
роботи,послуги	1730	2503
	1730	2503

В середньому, контрактний термiн погашення кредиторської заборгованостi складає 90 днiв.

18. Поточнi зобов'язання за розрахунками з оплати працi 

Станом на 31 грудня поточнi зобов'язання за розрахунками з оплати працi включали:

	31 грудня 2023 р.	31 грудня 2024 р.
Нарахування за невикористанi вiдпустки	181	181
Заборгованiсть по заробiтнiй платнi		
	181	181

19. Операцiї з пов'язаними сторонами

Пов'язанi сторони Товариства включають: 
Учасники:  Мельничук Галина Михайлiвна (директор) .

 Залишки за операцiями з пов'язаними сторонами, якi є iндивiдуально суттєвими, були такими (без урахування резерву сумнiвних боргiв):
	31 грудня 2023 р.	31 грудня 2024 р.
Оборотнi активи		
Дебiторська заборгованiсть за товари, роботи, послуги    	86	47
Iнша  поточна  дебiторська заборгованiсть 		
Iншi оборотнi активи	601	332
Поточнi зобов'язання 		
Кредиторська заборгованiсть за товари, роботи, послуги	1730	2503
Iншi   поточнi зобов'язання	7836	8176
Довгостроковi зобов'язання 		
Iншi довгостроковi зобов'язання		
		
Умови операцiй з пов'язаними сторонами
Залишки за операцiями на кiнець року є незабезпеченими, безпроцентними, та погашаються грошовими коштами. 
За дебiторською або кредиторською заборгованiстю пов'язаних сторiн не було надано або отримано жодних гарантiй. 
Винагорода ключового управлiнського персоналу 
Товариства  Винагорода, виплачена ключовому управлiнському персоналу в кiлькостi   1 осiб за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 р., склала 80,1 тис. грн., i включена в адмiнiстративнi витрати .
Товариство  не застосовує винагород у формi опцiонiв на придбання акцiй для керiвникiв та не має зобов'язань з пенсiйного забезпечення перед колишнiми або теперiшнiми .

20. Договiрнi та умовнi зобов'язання  

Загальнi умови функцiонування

Незважаючи на те, що українська економiка вважається ринковою, вона продовжує демонструвати певнi ознаки, якi бiльш властивi економiцi, що розвивається. Такi ознаки включають, але не обмежуються низькою лiквiднiстю на ринку капiталу, високим рiвнем iнфляцiї та наявнiстю валютного контролю, що не дозволяє нацiональнiй валютi бути лiквiдним засобом платежу за межами України. Стабiльнiсть економiки України залежатиме вiд полiтики та дiй уряду, спрямованих на реформування адмiнiстративної та правової систем, а також економiки. Як наслiдок, операцiям в Українi властивi ризики, не типовi для країн iз розвинутою економiкою.
На українську економiку впливають ринковi коливання й зниження темпiв економiчного розвитку у свiтовiй економiцi. Свiтова фiнансова криза призвела до зниження валового внутрiшнього продукту, нестабiльностi на ринках капiталу, суттєвого погiршення лiквiдностi в банкiвському секторi та ускладнення умов кредитування в Українi. Незважаючи на стабiлiзацiйнi заходи, що вживаються Урядом України з метою пiдтримки банкiвського сектору та забезпечення лiквiдностi українських банкiв i компанiй, iснує невизначенiсть щодо можливостi доступу до джерел капiталу, а також вартостi капiталу для Товариства та його контрагентiв, що може вплинути на  фiнансовий стан, результати дiяльностi та економiчнi перспективи Товариства.
Керiвництво вважає, що воно вживає усiх необхiдних заходiв для пiдтримки економiчної стабiльностi Товариства в умовах, що склалися. Однак подальше погiршення ситуацiї у зазначених вище галузях може мати негативний вплив на результати та фiнансовий стан Товариства. Наразi неможливо визначити, яким саме може бути цей вплив.

Податковi ризики
Операцiї Товариства  та її фiнансовий стан надалi зазнаватимуть впливу регуляторних змiн в Українi, в тому числi впровадження iснуючих i майбутнiх правових i податкових нормативних актiв.

Товариство  виступає стороною кiлькох судових розглядiв з податковими органами. 

Юридичнi аспекти
У ходi звичайної господарської дiяльностi Товариство є об'єктом судових позовiв i претензiй. Коли ризик вибуття ресурсiв, пов'язаний iз такими судовими позовами i претензiями, вважався iмовiрним та сума такого вибуття могла бути достовiрно оцiнена, Товариство вiдповiдним чином включила такi вибуття до звiту про фiнансовi результати. Якщо керiвництво Товариства оцiнює ризик вибуття ресурсiв як iмовiрний або сума такого вибуття не може бути достовiрно оцiнена, товариство не створює резерву пiд умовнi зобов'язання. Такi умовнi зобов'язання вiдображаються у цiй фiнансовiй звiтностi. Цi умовнi зобов'язання можуть реалiзуватись у майбутньому, якщо вибуття ресурсiв стане можливим. 

Питання охорони навколишнього середовища
Звичайна господарська дiяльностi Товариства може завдавати шкоди навколишньому середовищу. Нормативнi положення щодо охорони навколишнього середовища в Українi змiнюються та постiйно переглядаються. По мiрi визначення зобов'язань вони негайно визнаються. Потенцiйнi зобов'язання, що можуть виникнути в результатi суворiшого застосування iснуючих нормативно-правових актiв, позовiв громадян або змiн у законодавствi чи нормативно-правових актах, наразi неможливо оцiнити. Керiвництво вважає, що за iснуючих умов застосування законодавства не iснує суттєвих зобов'язань щодо завдання шкоди навколишньому середовищу, якi мають бути нарахованi у фiнансовiй звiтностi.

Страхування
Станом на 31 грудня 2023-2024 рр.  Товариством укладено  договiр на обов'язкове  страхування  цивiльно-правової вiдповiдальностi власникiв наземних транспортних засобiв. 

21. Управлiння фiнансовими ризиками: цiлi та полiтика 
Основнi фiнансовi iнструменти Товариства включають дебiторську та кредиторську заборгованiсть, процентнi кредити та позики, грошовi кошти та їх еквiваленти. Основна цiль цих фiнансових iнструментiв - забезпечити фiнансування дiяльностi Товариства. Товариство має рiзнi iншi фiнансовi активи i зобов'язання, такi як iнша дебiторська та iнша кредиторська заборгованiсть, що виникають безпосередньо у ходi операцiйно-господарської дiяльностi Товариства. 
Основнi ризики, притаманнi фiнансовим iнструментам Товариства   ризик лiквiдностi, кредитний ризик та процентний ризик. Пiдходи до управлiння кожним iз цих ризикiв представленi нижче. Товариство не зазнає валютного ризику. 

Ризик лiквiдностi
Задачею Товариства є пiдтримання безперервностi та гнучкостi фiнансування шляхом використання умов кредитування, що надаються постачальниками, а також залучення процентних позик. Товариство аналiзує свої активи та зобов'язання за їх строками погашення та планує свою лiквiднiсть залежно вiд очiкуваних строкiв виконання зобов'язань за вiдповiдними iнструментами. 
Кредитний ризик

Фiнансовi iнструменти, що потенцiйно створюють значний кредитний ризик, переважно включають дебiторську заборгованiсть, авансовi платежi та грошовi кошти та їх еквiваленти. 

Дебiторська заборгованiсть представлена за вирахуванням резерву сумнiвних боргiв. Товариство не вимагає застави за фiнансовими активами. Керiвництво розробило кредитну полiтику, й потенцiйнi кредитнi ризики постiйно вiдслiдковуються. Кредитний ризик Товариства вiдслiдковується й аналiзується в кожному конкретному випадку, i керiвництво Товариства вважає, що кредитний ризик адекватно вiдображений у резервах сумнiвних боргiв. 

Кредитний ризик, притаманний iншим фiнансовим активам Товариства, якi включають грошовi кошти та їх еквiваленти, здебiльшого виникає внаслiдок неспроможностi контрагента розрахуватися за своїми зобов'язаннями перед Товариством. Сума максимального розмiру ризику в таких випадках дорiвнює балансовiй вартостi вiдповiдних фiнансових iнструментiв. 
Станом на 31 грудня 2024 року 100% грошових коштiв та їх еквiвалентiв Товариства сконцентровано в однiй фiнансовiй установi. 

Управлiння ризиком недостатностi капiталу

Завданням Товариства при управлiннi капiталом є забезпечення здатностi Товариства продовжувати функцiонувати на безперервнiй основi з метою одержання прибутку для акцiонерiв i вигод для iнших зацiкавлених осiб, а також забезпечити фiнансування поточних операцiйних потреб, капiтальних вкладень та стратегiї розвитку Товариства. 

Керiвництво постiйно контролює структуру капiталу Товариства й може коригувати свою полiтику й цiлi управлiння капiталом з урахуванням змiн в операцiйному середовищi, тенденцiях ринку або стратегiї розвитку. Протягом рокiв, що закiнчилися 31 грудня 2023 та 2024 рр., цiлi, полiтика та процедури Товариства не зазнали змiн. 

Товариство контролює капiтал, застосовуючи коефiцiєнт платоспроможностi, що являє собою чисту заборгованiсть, подiлену на власний капiтал плюс чиста заборгованiсть. Компанiя включає до складу чистої заборгованостi iншi довгостроковi зобов'язання, включаючи поточну частину, кредиторську заборгованiсть, поточнi зобов'язання з одержаних авансiв та iншi поточнi зобов'язання за вирахуванням грошових коштiв та їх еквiвалентiв. 
Однак через збитки минулих рокiв у Товариства виникло вiд"ємне сальдо по роздiлу "Власний капiтал". Товариство планує проводити дiї iз зменшення даного ризику.

22. Справедлива вартiсть фiнансових iнструментiв
Розрахункова справедлива вартiсть фiнансових iнструментiв визначається з урахуванням рiзної ринкової iнформацiї та вiдповiдних методик оцiнки. Однак для проведення такої оцiнки необхiдно обгрунтоване судження при тлумаченнi ринкової iнформацiї. Вiдповiдно, такi оцiнки не завжди виражають суми, якi Товариство може отримати в iснуючiй ринковiй ситуацiї. 
Балансова вартiсть грошових коштiв та їх еквiвалентiв, торгової та iншої дебiторської та кредиторської заборгованостi майже дорiвнює їх справедливiй вартостi у зв'язку з короткостроковiстю погашення цих iнструментiв. 
Процентнi позики мають фiксованi процентнi ставки, що вiдображають поточнi умови для аналогiчної заборгованостi. Балансова вартiсть цих боргових зобов'язань приблизно дорiвнює їх справедливiй вартостi.
Iєрархiя джерел оцiнки справедливої вартостi
Товариство використовує таку iєрархiю для визначення справедливої вартостi фiнансових iнструментiв i розкриття iнформацiї про неї в розрiзi моделей оцiнки:
1-й рiвень: котирування (неcкоригованi) на активних ринках для iдентичних активiв чи зобов'язань;
2-й рiвень: iншi методи, данi в основi яких, що мають значний вплив на вiдображувану справедливу вартiсть, є спостережуваними на ринку, прямо чи опосередковано.
3-й рiвень: методи, данi в основi яких, що мають значний вплив на вiдображувану справедливу вартiсть, не є спостережуваними на ринку.
Станом на 31 грудня 2023 та 2024 рр. Товариство  не мало фiнансових iнструментiв, оцiнюваних за справедливою вартiстю, за виключення грошових коштiв та їхнiх еквiвалентiв.

23. Земельнi дiлянки  

Поза балансом   група   облiковує    земельнi  дiлянки, отриманi  в постiйне  користування   на  пiдставi  Державного  акту на  право  постiйного користування  землею:
             - площею - 3,97 га.  в  с. Тараканiв вул., Львiвська 264,  для розмiщення i експлуатацiї основних, пiдсобних та опомiжних  будiвель та споруд вВiдповiдно до рiшення Дубенської районної ради народних депутатiв Дубенського району Рiвненської областi. Нормативна грошова оцiнка земель не проводилась.
	
Формально  така  земля  знаходиться  у  власностi  держави,  але   фактично її "користувач" володiє  двома  правами -  володiння i  користування.
           Право  постiйного користування   землею є  нематерiальним  активом. На даний час питання  не  визначено на законодавчому  рiвнi. 
 
 Резерви

Забезпечення на рекультивацiю земель
Забезпечення визнається,  якщо в результатi минулих  подiй  Компанiя   має  юридичне   або   конструктивне  зобов'язання,   що  за   очiкуванням  призведе   до вибуття  ресурсiв, котрi    втiлюють у  собi   економiчнi   вигоди, що  необхiднi  для   врегулювання   даного зобов'язання.   Величина  резерву  визначається шляхом  дисконтування  майбутнiх  грошових  потокiв iз  застосуванням  ставки дисконту  на основi  "до  оподаткування " що вiдображає  поточну ринкову  оцiнку  вартостi грошей в часi  i  ризики  пов'язанi  з   виконанням  цього зобов'язання.
Оцiнка Компанiї щодо резерву на  вiдновлення об'єктiв  середовища базується  на оцiнцi очiкуваних  майбутнiх  витрат, що  будуть понесенi пiд  час   вiдновлення,   скоригованих на  вплив   прогнозованої iнфляцiї на  майбутнi перiоди,  та  дисконтованих з  використанням процентних  ставок, що  застосовуються до резерву.  Витрати  по вiдсоткам, що   пов'язанi з резервом,  включаються  до фiнансових витрат у складi  прибутку або збитку.
До початку  розробки   родовища  суглинкiв та пiскiв Товариство  отримало  Проект розробки та рекультивацiї Загiрцiвського родовища суглинкiв i пiскiв в Дубенському районi Рiвненської областi..   Загальна  вартiсть    робiт   згiдно проекту розробки та рекультивацiї  становить   722530  грн. Кошторис  складений  в  цiнах    станом на 06 травня 2019 року.
 Видобуток проводиться  поступово  на   окремих  дiлянках родовища. Рекультивацiя  земель  повинна  проводитися    на 10-му роцi експлуатацiї кар'єру.

24.Управлiння капiталом
Товариство здiйснює управлiння капiталом з метою досягнення наступних цiлей: 
- зберегти спроможнiсть Товариства продовжувати свою дiяльнiсть так, щоб воно i надалi забезпечувало дохiд для учасникiв Товариства та виплати iншим зацiкавленим сторонам;
- забезпечити належний прибуток учасникам Товариства завдяки встановленню цiн на послуги Товариства, що вiдповiдають рiвню ризику.
Керiвництво Товариства здiйснює огляд структури капiталу на щорiчнiй основi. При цьому керiвництво аналiзує вартiсть капiталу та притаманнi його складовим ризики. На основi отриманих висновкiв Товариство здiйснює регулювання капiталу шляхом залучення додаткового капiталу або фiнансування, а також виплати дивiдендiв та погашення iснуючих позик. Однак через збитки минулих рокiв у Товариства виникло вiд"ємне сальдо по роздiлу "Власний капiтал". Товариство планує проводити дiї iз зменшення даного ризику.

25. Подiї пiсля дати балансу
     Пiсля завершення звiтного перiоду - 2024 року та складання фiнансової звiтностi по звiтному перiодi не вiдбувалось жодних подiй, якi б могли вплинути на фiнансову звiтнiсть.  Також запевняємо, що пiсля завершення звiтного перiоду та формування фiнансової звiтностi у товариства не з'явилось нових зобов'язань, позик чи гарантiй; не здiйснювалось та не планується продаж чи придбання активiв; не було збiльшення капiталу чи випуску боргових iнструментiв; не укладалось угод про злиття чи лiквiдацiю; не було жодних подiй, що стосуються умовних зобов'язань; не було i не планується проводити незвичнi бухгалтерськi коригування; не було конфiскацiй чи знищень активiв; не вiдбулись та немає вiрогiдностi того, що вiдбудуться будь-якi подiї, якi ставлять пiд сумнiв прийнятнiсть облiкової полiтики, використаної при складаннi фiнансової звiтностi; не вiдбулось подiй, якi стосуються перевiрки облiкових оцiнок чи забезпечень; не вiдбулось будь-яких подiй, якi стосуються вiдновлення активiв.	

Директор                                                                                     Олiйник Василь Iванович